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رئیس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد:

برنامه ریزی برای تولید ۱۷ هزار 
مگاوات برق تا افق ۱۴۲۰

 آماده بازگشایی متقابل سفارتخانه های
 ایران و عربستان هستیم

سخنگوی دولت  :

یک تولید کننده موفق در زمینه سیستم های درب اتوماتیک 
گفت: امیدوارم با ورود اولین موتور کرکره برقی به بازار کشور، 

از خروج بی رویه ارز از کشور جلوگیری شود.
به گزارش برنا، یک تولید کننده موفق در زمینه سیستم های 
درب اتوماتیک گفــت: امیدوارم با ورود اولیــن موتور کرکره 
برقی به بازار کشــور، از خروج بی رویه ارز از کشور جلوگیری 
شود.علیرضا یوشی، مدیر تنها تولید کننده سیستم های درب 
اتوماتیک در ایران گفت: این شــرکت چندین پروژه سنگین 
را در مرحله تحقیق دارد که با رســاندن آنها به مرحله تولید نه 
تنها از خروج ارز از کشور جلوگیری می کند، بلکه حتی گستره 
ارز آوری به داخل کشور را رقم خواهد زد و تولید موتور کرکره 
برقیِ کاملا ایرانی، نمونه ای از این نوع پروژه هاست که بزودی 
وارد بازار تقاضا می شــود.این کارآفرین تصریــح کرد: درب 
اتوماتیک واستفاده از آن شــاید از دیدگاه خیلی ها مسئله ای 
ساده  باشد که بتوان بی تفاوت به کارکردهایش از کنار آن عبور 
کرد، اما با نگاهی اجمالی به اینگونه محصولات  وسرانه مصرفی 
آن ها، در خواهید یافت کاربرد شــان حداقل در کشور بیش از 
حد تصور اســت. وی  با بیان اینکه ریموت کنترل کوچکترین 
محصول این شرکت  اســت افزود: ما تنها تولید کننده ریموت 
کنترل در ایران هســتیم.  مصرف این محصول در کشورما به 
گونه ای اســت که می توان گفت بیش از نیمی از جمعیت کل 
کشور حداقل از کارکرد یک عدد ریموت کنترل بهره می برند 
و از آنجا که عمر مفیداین   محصول ۴ ســال اســت و بعد از این 
مدت احتیاج به تعویض دارد ،می توان تخمین زد ســالانه ۱۰ 
میلیون  ریموت کنترل در کشــور مصرف می شــود ،این در 
حالیست که  تا یکسال گذشــته انحصار تولید این محصول در 
اختیار برخی کشورها بود و  به ایران وارد میشد، اما هم اکنون 
شرکت ما انحصار آن را در کشور در دست گرفته وبه لحاظ این 

ریموت کنترل خود کفا هستیم.
» یوشــی « گفت: ارزانترین ریموت کنترل در کشــور چین 
معادل ۱۰ » یوآن « است ، یعنی سالیانه ۱۰۰میلیون » یوآن« 
ارز از کشــور برای واردات این محصول کوچک خارج می شد، 
اما خوشــبختانه طی چندین ماه گذشته موفق شدیم تا تولید 

این محصول را به طور کامل در کشور دراختیار بگیریم.
 وی ادامــه داد: جَک هــای پارکینگی از دیگــر محصولاتی 
اســت که تا دوســال گذشــته کشــورما کلا وارد کننده این 
محصول۲۰۰دلاری بود و سالانه تقریبا۵۰۰ هزارتا ۱میلیون 
جَک درب کنترلــی وارد می کردیم و با این حســاب ،حداقل 
۲۰۰میلیــون دلار در عرصــه واردات صــرف مــی نمودیم، 
بنابراین افتخار شــرکت ما این است که توانســتیم  تمام نیاز 
بازار را  از داخل کشــور خودمان تامین کنیم و دراینجا شــاید 
این ســوال پیش بیاید که با وجود برند هــای مطرحی که در 
بازار وجــود دارد، چگونه محصولاتمان در بــازار تقاضا عرض 
اندام می کند ؟ جا دارد  بگویم مــا محصولاتمان را به ۳۵برند 
ایرانی و خارجی در بــازار ارائه می دهیــم وآنها محصولات ما 
را برِند نمــوده  و در بــازار تقاضا عرضه می کننــد .به هر حال 
آنچه در این میان اهمیت دارد آن اســت که توانسته ایم سهم 
عمده ۹۰ درصدی بازار درب های اتوماتیــک اعم از دزدگیر، 
راهبند ، تا جَک ریلی وموتور کِرکِره و.. را از کشور چین گرفته 

و در اختیار خودمان قــرار دهیم و درکنــار راه اندازی چرخه 
تولید  اینگونه تولیدات، توانســته ایم حــدود ۵۰۰ نفر نیروی 
انســانی را بطور مســتقیم  وارد  بازار کار کنیــم و  همچنین 
برای ۵ تا ۶ هزار نفر بصورت غیر مســتقیم اشتغال زایی انجام 
دهیم .حتی ما برای تهیه  مواداولیه محصولاتمان که  شــامل 
موادپلاســیتک،آلومینیوم،فولاد ،برنج  ومس  اســت ،  ضمن 
افزایش تولیدات کشــور ، گــردش مالی بســیاری را نیز رقم 
زدیم   . مدیر تنها تولید کننده سیســتم های درب اتوماتیک 
تمام ایرانی بیان کرد: شــرکت ما مدتی است تصمیم گرفته تا 
وارد چرخه صادرات شود و در این راســتا تا کنون توانسته ایم  
به کشورهایی نظیر عراق ،تاجیکســتان وتا حدی آذربایجان 
محصولاتی را عرضه کنیــم ؛ همچنین به جهــت راه یابی به 
کشــورهای حوزه خلیج فارس مجبور شــدیم وارد نمایشگاه 
های عمان شــویم و از این طریــق محصولاتمــان را به دبی ، 
کویت ، قطر و سایر کشــورهای حوزه خلیج فارس صادر کنیم 
. مجموعه ما بــه هیچ وجه از هیچ جایی  وامــی دریافت نکرده 
و مورد حمایت قرار نگرفتــه  و تا اینجا مســتقل پیش رفته و 
من به عنوان مدیر عامل این شــرکت حدود ۱۵ سال پیش با 
دست خالی وارد این عرصه شدم و تنها با ۱۵۰هزار تومان  کار 
را شروع کردم وتوانســتم این مجموعه را به تدریج ارتقا دهم  
و از آنجا که بدنبال ســود شخصی نبودم، هر ســرمایه ای که 
از کار بدســت می آوردم را  در راه تعالــی مجموعه به کارمی  
بستم و خوشبختانه توانســتیم محصولات با کیفیت تر والبته 
ارزان تری را نســبت به تولیدات چینی ،به بــازار تقاضا عرضه 
کنیم و در این راه  با وجود تحریم ها، برای تهیه ماشــین آلات 
وتجهیزات موردنیاز، باســختی های بســیاری مواجه شدیم 
به گونه ای که بارها ســرمایه مان در چین بلوکه شــد و هنوز 
بخشی از سرمایه در کشــور چین بلوکه هست. با توجه به همه 
این سختی ها امروز به جایی رســیده ایم که می توانیم مدعی 
باشــیم در تولید درب اتوماتیک نفر اول در کشور هستیم وتا 
حدبســیار زیادی، واردات ایــن محصــولات را کاهش داده 
ایم و از آنجا کــه برخی مصرف کننــدگان بدنبال محصولات 
برندلاکچری هستند بنابراین نمی توان گفت واردات این نوع 
محصولات در کشــور به صفر رسیده اســت.وی  اظهار داشت 
: اگرچه شــرکت ما در راســتای تامین مواد اولیه با یکســری 
چالش و دغدغه هایی مواجه اســت، اما از پیــچ گرفته تا چرخ 
دنده و الکتروموتورهــا را بدون هیچ وابســتگی در مجموعه 
خودمان تولید می کنیم و به جز تولید برُد ،که در کشــور تولید 
می شــود، مجبور به وارد نمودن قطعات الکترونیک از خارج 
هســتیم ،چون  قطعاً این قطعات نه تنها در کشــور ما بلکه در 
هیچ کشــور دیگری ســاخته نمی شود . آی ســی، مقاومت و 
خازن از جمله قطعاتی هســتند که از چین به کشــورها صادر 
می شوند.» یوشی«  گفت: متاســفانه آنچه که امروز در بازار از 
آن به عنوان سهمیه تولیدکنندگان عرصه های مختلف از مواد 
اولیه، مطرح می شــود  این اســت که برای تهیه این مواد بهتر 
است از بازار بورس بهره گرفته شود ،نه تنها این موضوع  برای ما 
کاربردی و موثر نبوده بلکه حتــی هیچ گاه به مجموعه ما تعلق 
نگرفته و شرکت ما آنقدر درگیر سرعت بخشیدن به پیشرفت 
و توســعه محصولات تولیدی اســت که فرصت آن را ندارد تا 

به دنبال افزایش ســهمیه و بورس کالا باشــد، ما همه چیز را 
از بــازار آزاد تهیه می کنیم و بعضی اوقات هــم خیلی گران تر 
از آنچه که هســت مواد اولیه را آماده می ســازیم و با همه این 
مشــکلات از پس چین بر آمدیم. به طوری که امروز با افتخار 
می گویم، جَکی که در چین با ۲۰۰ دلار فروخته می شود ،من 
آن را با بهترین کیفیت و قیمت در بــازار با ۱۲۰ الی ۱۵۰ دلار 
می فروشــم . یکی دیگر از دلایل استفاده از جک ایرانی توسط 
برِندهای بازار، علاوه بر مبحــث کیفی و قیمتی آن بهره گیری 

از خدمات پس از فروش مناسب و در دسترس است.
این کارآفرین موفــق  ادامه داد: از آنجا کــه واردات محصولی 
همچون جَک درب کنترلــی با وجود تولید در داخل کشــور 
هنوز ادامــه دارد، اعتراضی به وزارت صنعــت و معدن نداریم 
و چون  همیشــه با تکیه بر توانایی های خود عمل کردم، اینبار 
نیز تلاش کردم ،تا پایه و اســاس تولیدات مجموعه را خودمان 
طراحی کنیم و در این راستا از اساتید دانشگاه های مختلف از 
جمله دانشــگاه خواجه نصیر بهره گرفتیم. همچنین به جرأت 
می گویم با پرداخت حقوق بسیار خوب و ارائه موقعیت شغلی 
مناســب به  چند نخُبه ای که قصد مهاجــرت و ترک وطن را 
داشتند، توانســتیم  به اصطلاح ضمن جلوگیری از فرار مغزها 
، از آموزه ها و پتانســیل های علمی آنها  در راستای پیشرفت 

شرکتمان و تولید قطعات جدید استفاده کنیم.
  وی اضافه کــرد : اگر نخواهیم بــا تولید یک قطعــه ،ره صد 
ساله را یک شــبه طی کنیم ، صبر و تلاش داشــته باشیم و به 
اصطلاح دســتمان را روی زانوی خودمــان بگذاریم و با یک 
یاعلی تلاشــمان را مضاعف کنیم ،قطعاً موفق خواهیم بود .و 
هم اکنون ۳۵ برنــد معروف و غیر معروف در داخل کشــور از 
محصولات و قطعات شــرکت ما اســتفاده می کنند و آن را به 

صورت برند به بازار ارائه می دهند.
یوشــی در پایان گفت: هم اکنــون موتور کرکــره که واردات  
سالانه در حدود ۸۰۰ تا ۹۰۰ هزار عدد است مبحث سنگینی 
در کشور دارد. این محصول ســنگین که با آهن و فولاد حجیم 
شــده ،معادل ۲۸ تــا ۳۰ کیلوگــرم وزن دارد  و چون داخل 
کشــور تولید آن را نداریم ،مجبور به خرید از چین هســتیم و 
این محصول  با وجود ســود خوبی که برای واردکنندگان دارد 
،ضربه بسیاری برای کشور محسوب می شــود. چرا که با وارد 
کردن این محصول ،ارز زیادی از ایران خارج می شود ،بنابراین 
خوشبختانه با تلاشی که همکارانم داشته اند ،همه تجهیزات 
تولید موتور کرکره را نمونه ســازی کردیم و این نمونه سازی 
ها تایید گشته و اســتاندارد بودن آنها اخذ گردیده و انشاءالله 
ظرف مدت یک الی دو ماه آینده وارد بازار کشــور می شــود و 
معتقدم با ورود این محصول، واردات آن به صفر می رســد و از 
خروج ارز زیاد از کشــور  جلوگیری می شود واین موضوع خبر 
خوشی از مجموعه ما برای کشور خواهد بود. البته مجموعه ما 
در خیلی از مباحث در حال تلاش اســت و تیم تحقیقاتی این 
شرکت بر سر تولید ۸ پروژه سنگین و کاربردی مشغول واکاوی 
و پژوهش هستند و امیدواریم همه پروژه ها به سرعت به مرحله 
تولید برســند و نزدیک ترین پروژه که به زودی وارد بازار می 
شــود موتور کرکره برقی اســت که به عنوان یک سازه ایرانی 

برای اولین بار به بازار عرضه خواهد شد.

موتور کرکره برقی تمام ایرانی، 
بزودی وارد بازار تقاضا می شود

کیوان  رحمانی-شهردارتاکستان

آگهی  تجدید مناقصه عمومی
شهرداري تاكستان در نظردارد به استناد بند »1« مصوبه شماره 9 شوراي اسلامی شهر به شماره نامه 400/6/232 مورخه  1400/06/28  اجراي 

پروژه  به شرح زير را ازطريق مناقصه عمومي  به پيمانكاران واجد شرايط واگذارنمايد .
1-  موضوع مناقصه: »اجرای آسفالت معابر سطح شهر تاکستان به صورت مکانيزه« با برآورد اوليه بمبلغ کل 11/890/000/000 ريال  بمدت 

12 ماه شمسی. 
2- شرايط متقاضي: ارائه مجوز و گواهی صلاحيت مورد تائيد وامكانات و تجهيزات و ماشين آلات مربوط به اجراي پروژه و همچنين ارائه 

رزومه كاری مشابه )سوابق اجرايي(.
3- مبلغ و نوع سپرده شرکت درمناقصه: مبلغ 600/000/000 ريال به صورت ضمانت نامه بانكي و يا واريز بحساب شماره 100801228486 

به نام شهرداري تاكستان نزد بانك شهر شعبه تاكستان. 
4- مهلت و محل دريافت اسناد مناقصه: از روزپنج شنبه  مورخه 1400/11/07 امور قراردادهای شهرداری تاکستان.  

5- مهلت و محل تحويل اسناد مناقصه: حداكثر تا پايان وقت اداري روز دوشنبه مورخ  1400/11/18 به دبيرخانه شهرداری تاکستان. 
6- تاريخ بازگشايي پاكات : روز سه شنبه   مورخ 1400/11/19 ساعت 13:00 در دفتر شهردار تاكستان.

7- هزينه نشرکليه  آگهي های مراحل اول و تجديد مناقصه به عهده برنده مناقصه تجديد  مي باشد.
8- در صورتی که برندگان اول و دوم و سوم حاضر به انعقاد قرارداد نشوند، سپرده آنان بترتيب  ضبط خواهد گرديد.

9- شهرداري در رد يا قبول پيشنهادات مختار است و به پيشنهادات مخدوش، مشروط و ارائه بعد از تاريخ تحويل اسناد، ترتيب اثر داده نخواهد شد. 
10- ساير اطلاعات مربوط به منا قصه دراسناد مناقصه درج گرديده است.

11- در صورت نياز به كسب اطلاعات بيشتر با شماره تلفن 35230701-028 واحد قراردادهاي شهرداري تماس حاصل فرمائيد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1400/10/29 تاريخ انتشار نوبت دوم : 1400/11/06

شهرداری تاکستانشهرداری تاکستان

مشــترک  راهــروی  طــرح 
وچیــن  پاکســتان  اقتصــادی 
طــی  باهزینه۶۲میلیارددلارکــه 
ســفررئیس جمهوری فعلــی چین به 
اســلام آبادکلیدخورد،ازآن بــه عنوان 
راهبــردی  تحکیــم همکاری هــای 
ایــن دوکشــوربه ویــژه همگرایــی 
منطقــه ای  ارتباطــات  وتوســعه 
همــواره  کــه  یادمی شــود،طرحی 
باکارشکنی غرب به ویژه سنگ اندازی 

آمریکایی ها مواجه است.
اســلام آباد و پکن که از مناسبات قوی 
و راهبــردی برخوردارنــد، در آوریل 
۲۰۱۵ طرح راهرو )کریدور( مشــترک 
اقتصادی پاکســتان-چین موسوم به 
»سیپک« با هدف تقویت بیش از پیش 
تعاملات دوجانبه اقتصادی، گسترش 
حمل و نقل، تسهیل تجارت مشترک و 
از همه مهم ترین هــم افزایی منطقه ای 
و ارتباطات با کشورهای پیرامون حوزه 

طرح سیپک، را کلید زدند.

کریدور اقتصــادی چین و پاکســتان 
چارچوبی برای اتصال منطقه ای است. 
گفته می شــود این طرح نه تنها به نفع 
هر دو کشــور خواهد بود، بلکه تأثیرات 
مثبتی بر توســعه ارتباطات منطقه ای 
با جمهوری اسلامی ایران، افغانستان، 
کشورهای آســیای مرکزی و پیرامون 

آن خواهد داشت.
طــرح راهــروی مشــترک اقتصادی 
پاکستان و چین موســوم به »سیپک« 
با هزینه ۶۲ میلیارد دلار که طی ســفر 
شــی جینپینــگ رئیــس جمهوری 
چین بــه اســلام آباد در فروردین ۹۴ 
کلید خــورد، از آن به عنــوان تحکیم 
همکاری های راهبردی این دو کشــور 
به ویژه همگرایی و توســعه ارتباطات 
منطقه ای یــاد می شــود، طرحی که 
همــواره با کارشــکنی غرب بــه ویژه 
ســنگ اندازی آمریکایی ها مواجه بوده 

است. 
تقویت پیوندهــای جغرافیایی با بهبود 

سیســتم حمل ونقل جاده ای، ریلی و 
هوایی با تبادلات مکرر و رایگان رشــد 
و ارتباطــات مردمــی، افزایش درک از 
طریق دانــش و فرهنگ دانشــگاهی، 
تعاملات منطقه ای، فعالیت حجم بالاتر 
تجارت، تولید و تبادل انرژی برای بهره 
مندی از کسب و کار بهینه تر و افزایش 
همکاری با مدل برد-برد منجر به ایجاد 
منطقه ای به خوبی متصل و یکپارچه از 
سرنوشت مشترک، هماهنگی و توسعه 

خواهد شد.
از ابتــدای ســال ۲۰۱۳، ارزش اولیه 
طرح اقتصــادی ســیپک ۴۷ میلیارد 
دلار بود که اکنون بــه ۶۲ میلیارد دلار 
رسیده است. پاکستان و چین متعهد به 
تکمیل پروژه های سیپک تا سال ۲۰۳۰ 

هستند.
کارشناسان در پاکستان تاکید می کنند 
که طرح راهروی اقتصادی ســفری به 
سوی منطقه ای و جهانی شدن اقتصاد 
اســت. بنیانگذاران این طــرح با نفی 

هرگونه اقدامات یکجانبــه گرایانه در 
منطقه که در صدر آن کارشکنی آمریکا 
با تعامــلات نزدیک پکن و اســلام آباد 
قرار دارد، صلح، توســعه و الگوی برد-

برد را برای این مشــارکت اقتصادی و 
بلندمدت پایه گذاری کرده اند.

اهداف کریدور اقتصادی پاکســتان و 
چین امید به منطقــه بهتر آینده همراه 
با صلح، توســعه و رشد اقتصادی عنوان 
شده اســت. پروژه های تحت این طرح 
عبارنتد از: سیســتم های حمل و نقل و 
فناوری اطلاعات یکپارچه شامل جاده، 
راه آهن، بندر، هوا و کانال های ارتباطی، 
همکاری انــرژی، چیدمــان فضایی، 
صنایع و شــهرک های صنعت، توسعه 
کشاورزی، توسعه اجتماعی-اقتصادی 
)فقــر فقرزدایــی، درمان پزشــکی، 
آموزش، تامین آب، آموزش حرفه ای(، 
همــکاری گردشــگری و ارتباطــات 
مردمی، همکاری در مناطق معیشتی، 

همکاری مالی، توسعه منابع انسانی.

مشارکت اقتصادی پاکستان-چین، همگرایی در منطقه زیرسایه کارشکنی غرب



رئیس جمهور با اشــاره به نقش اثرگذار شــورای هماهنگی تبلیغات 
اســلامی گفت:امروز مأموریت اصلی و محوری همه دســتگاه های 
کشــور ایجاد تحول و تلاش در جهت تبیین دســتاوردها در راستای 

امیدآفرینی در جامعه است.
سید ابراهیم رئیسی روز سه شنبه در جلسه ستاد بزرگداشت دهه فجر 
با گرامیداشــت یاد امام بزرگوار و شــهدای عالیقدر انقلاب اسلامی و 
با قدردانــی از فعالیت های شــورای هماهنگی تبلیغات اســلامی از 
ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی تا کنون بویژه تلاش های مستمر آیت 
الله جنتی در این شــورا، اظهار داشــت: امروز لازم است با خلاقیت و 
ابتکار عمل، گام های بلندی در جهت بالندگی هر چه بیشتر این شورا 
برداشته شود و در این مسیر دوره ۴۰ سال گذشته، تجربه ارزشمندی 

برای گام های آتی خواهد بود.
رئیس جمهور ضرورت ایجــاد تحول در همه دســتگاه ها و نهادهای 
کشور از جمله شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی را مورد تأکید قرار 

داد و گفت: امروز تحول در همه دستگاه ها یک نیاز ضروری است.
وی افزود: مأموریت اصلی و محوری همه دســتگاه های کشور ایجاد 
تحول و تــلاش در جهت تبیین دســتاوردها در راســتای نشــاط و 

امیدآفرینی در جامعه است.
جریان تحریف بدنبال ایجاد انحراف در مسیر تحول است

رئیســی اولین الزام برای ایجاد تحول را »تحول شناختی« دانست و 
اظهار داشت: در تحول شــناخت، باید نگرش کسانی که در مجموعه 
حضور دارند، متحول شــود؛ در غیــر این صــورت نتیجه ای حاصل 

نمی شود.
رئیس جمهــور خاطر نشــان کرد: جریــان تحریف و شایعه ســاز با 
فضاســازی های کاذب بدنبال ایجاد انحراف در مسیر اصلاح و تحول 
است و شــرط موفقیت در این میدان صلابت، ایســتادگی وحرکت 

براساس برنامه ریزی دقیق و آگاهانه است.
وی با تأکید بر دعوت و تبیین خوبی ها و نهی از زشــتی های سیاسی، 
اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی درمقابل صحنه سازی، شایعه پراکنی و 
فضاسازی های تحریف آمیز، اظهار داشت: امروز دشمن به دنبال ادامه 
تحریم با تحریف است. در مقابل تحریف و برای غلبه بر آن باید تبیین 
درست انجام شود و در این راستا شورای هماهنگی از جایگاه حساس 

و مهمی برخوردار است.
رئیســی »تحول در فرآیند« را به عنوان دومین الزام در ایجاد تحول 
موفق برشمرد و گفت: لازم است بازنگاهی در فرآیند تصمیم گیری تا 
اجرا شود و تأثیر آن بر روی مخاطبین مختلف بررسی گردد. در تحول 
فرآینــدی باید نوع مأموریت هــا و نقاط مثبت و منفــی فعالیت های 
شورای هماهنگی مورد بررســی قرار گرفته و مبتنی بر نتایج بدست 

آمده برای اقدامات آتی برنامه ریزی شود.
رئیس جمهور با تأکید بر اهمیت و ضرورت استفاده از دانش ارتباطات 
در حوزه تبلیغات، اظهار داشــت: امروز ارتباطات، علم بســیار مهمی 
است و استفاده از این علم در کنار تجربیات اندوخته شده، می تواند در 

تأثیر فعالیت ها مفید باشد.
ساختار شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی نیازمند تحول است

وی ســومین الزام برای ایجاد تحــول را »تحول نهادی« دانســت و 
اظهار داشت: بی تردید ساختار شــورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
نیازمند تغییر و تحول اســت و در این مســیر باید نوع مأموریت ها با 
ساختار و سازوکار موجود شورا تناســب و هماهنگی داشته باشد، لذا 
متناسب سازی ســاختار با نوع مأموریت از اهمیت زیادی برخوردار 

است.
رئیسی افزود: شورای هماهنگی در کنار انجام وظیفه ذاتی از وظیفه 
هم افزایی و جمعی نیز برخوردار اســت و حرکــت هماهنگ در این 

مسیر در دستیابی به موفقیت بسیار مؤثر است.
رئیس جمهور در ادامه با تأکید بر ضرورت حرکت در مســیر نورانی 
خط امام )ره(، اظهار داشــت: بهترین تبیین کننده خــط امام )ره(، 
رهبری عزیز هســتند. خط امام )ره( نجات بخش کشــور است و هر 
کجا به این خط نورانی و شاخص ها توجه شــده، آنجا حوزه موفقیت 

ما بوده است.
وی با بیان اینکه مراســم دهه فجر و ۲۲ بهمــن درحقیقت بازخوانی 
جریان انقلاب اسلامی است، اظهار داشــت: امروز مردم می خواهند 
تا نهادهای برخاســته از اراده آنها در دولت و مجلس عقب ماندگی ها 
را جبران کنند. ناترازی با شــاخص های اصلی انقلاب اسلامی مردم 
را رنج می دهد و انتظار دارند همه دســتگاه و نهادهــا در تراز انقلاب 
اسلامی در مســیر رفع مشــکلات و پیشــرفت و آبادانی کشور گام 

بردارند.
حقانیت ملت ایــران در دل دولت ها و ملت های مســتقل جهان قرار 

دارد
رئیس جمهور گفت: مراســم دهه فجر و ۲۲ بهمــن صرفاً بیان یک 

اتفاق تاریخی نیست و این مراسم هر سال پیام خاص خود را دارد.
رئیســی با اشــاره به حقانیت مواضع جمهوری اســلامی ایران در 
عرصه های منطقه ای و بین المللی، اظهار داشت: حقانیت ملت ایران 

در دل دولت ها و ملت های مستقل جهان قرار دارد.
وی با اشــاره به اهمیت ایجــاد و تقویت روحیه امیــد در بین مردم، 
گفت: دشمنان تلاش بسیار زیادی برای ایجاد یأس و ناامیدی، انجام 
می دهند و در این راستا بیان اقدامات انجام شده و طرح هایی که برای 

اجرا وجود دارد، می تواند موجب افزایش امید در بین مردم باشد.
رئیس جمهور اهمیت مردمی کردن مناسبت های دینی و ملی بویژه 
ایام دهه فجر را مــورد تأکید قرار داد و گفــت: از افتخارات جمهوری 
اسلامی ایران آن اســت که مبتنی بر اراده و رأی مردم، شکل گرفته و 

حرکت می کند و مردم در همه امور محوریت دارند.
ایجاد یأس و ناامیدی راهبرد دشمن است

رئیســی تصریح کرد: امروز هر حرکتی در جهت امیدآفرینی در بین 
مردم حرکت در جهت راهبرد جمهوری اســلامی ایران اســت و هر 
حرکتی در جهت ایجاد یــأس و ناامیدی حرکــت در جهت راهبرد 
دشمن است.  وی تأکید کرد: ۲۲ بهمن جلوه امید در بین مردم و قله و 

جلوه تحول است که باید تداوم یابد.
در این مراســم حجت الاسلام موسی پور رئیس شــورای هماهنگی 
تبلیغات اسلامی و سید نظام الدین موسوی رئیس ستاد مرکزی دهه 
فجر انقلاب اسلامی در ســخنانی با قدردانی از مواضع و رویکردهای 
انقلابی دولت سیزدهم، گزارشی از برنامه ریزی های انجام شده برای 

برگزاری بزرگداشت ایام دهه فجر ارائه دادند.

سخنگوی دولت 
با تاکید بر تداوم 
حمایت دولت از 
سرمایه، از تشکیل 
کارگروهی با 
عضویت معاون 
اول رئیس جمهور 
و اعضای تیم 
اقتصادی دولت 
برای تدوین بسته 
پیشنهادی۱۰ 
بندی برای 
ساماندهی بورس 
خبر داد. علی 
بهادری جهرمی 
روز سه شنبه در 
نشست خبری 
با تبریک میلاد 
حضرت زهرا و روز 
زن به همه بانوان 
به ویژه بانوان 
خبرنگار و اصحاب 
رسانه، گفت: در 
امتداد سیاست 
توسعه متوازن 
روابط بین المللی 
با کشورهای 
جهان و سیاست 
متنوع سازی و 
متوازن سازی 
حوزه سیاست 
خارجی با 
اولویت قرار 
دادن کشورهای 
همسایه و 
منطقه ای که 
مباحث اقتصادی از 
اولویت برخوردار 
است، پس از سفر 
رییس جمهور 
به تاجیکستان 
و ترکمنستان، 
آیت الله رئیسی به 
همراه برخی وزرا 
سفری دو روزه به 
روسیه داشت.

رئیس جمهور در ستاد بزرگداشت دهه فجر:

باید با تحریم و تحریف مبارزه کرد/ 
ضرورت ایجاد تحول در جامعه

سیاست2    شماره           3242   
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   سال دهم

رئیس سازمان انرژی اتمی ایران گفت: با برنامه 
ریزی دقیق تولید ۱۷ هزار مــگاوات برق تا افق 
۱۴۲۰ در مدار قرار خواهد گرفــت و باید تمام 
تلاش خود را برای رفع نیاز آیندگان نســبت به 

تولید انرژی برق به کار ببریم.
محمد اســلامی در حاشــیه دیدار بــا خانواده 
شــهید صالح پورحمــزاوی در آبــادان با بیان 
اینکه اســتفاده از نیــروگاه برق اتمی بوشــهر 

در چندســال گذشــته باعث صرفه جویی ۸۰ 
میلیون بشکه نفت شده است، گفت: تولید برق 
از نیروگاه های اتمی کمک شــایانی به کمبود 

برق در کشور کرده است.
رئیس ســازمان انرژی اتمی ایران افزود: توسعه 
ظرفیت های تولید بــرق در نیروگاه های اتمی 
یکی از اهداف دولت ســیزدهم است که سایت 
دارخوین یکی از سایت های مدنظر در این باره 

است تا از این طریق بتوانیم کمبود برق کشور را 
جبران کنیم.

اســلامی گفت: امروزه پاک ترین، پایدارترین، 
قابــل اعتمادتریــن و اقتصادی ترین ظرفیت 
تولید بــرق در جهان اســتفاده از نیروگاه های 
اتمی اســت و با توجه بــه تاکید مقــام معظم 
رهبری درباره تولید ۱۷ هــزار مگاوات برق در 
کشور از طریق انرژی هســته ای تولید ۱۰ هزار 

مگاوات در بودجه ۱۴۰۱ در نظر گرفته شد که 
خوشبختانه در کمیســیون تلفیق تایید شده 

است.
وی ادامــه داد: با برنامه ریــزی دقیق تولید ۱۷ 
هزار مگاوات بــرق تا افــق ۱۴۲۰ در مدار قرار 
خواهد گرفت و باید تمام تلاشــمان را برای رفع 
نیاز آیندگان نســبت به تولید انرژی برق به کار 

ببریم.

رئیس سازمان انرژی اتمی تصریح کرد:

برنامه ریزی برای تولید ۱۷ هزار مگاوات برق تا افق ۱۴۲۰

ســخنگوی دولت با تاکید بر تداوم حمایت دولت از سرمایه، 
از تشــکیل کارگروهی با عضویت معاون اول رئیس جمهور و 
اعضای تیم اقتصادی دولت برای تدوین بسته پیشنهادی۱۰ 
بندی برای ساماندهی بورس خبر داد. علی بهادری جهرمی 
روز سه شنبه در نشست خبری با تبریک میلاد حضرت زهرا و 
روز زن به همه بانوان به ویژه بانوان خبرنگار و اصحاب رسانه، 
گفت: در امتداد سیاست توســعه متوازن روابط بین المللی 
با کشورهای جهان و سیاست متنوع ســازی و متوازن سازی 
حوزه سیاســت خارجی با اولویــت قرار دادن کشــورهای 
همســایه و منطقه ای کــه مباحــث اقتصــادی از اولویت 
برخوردار است، پس از ســفر رییس جمهور به تاجیکستان و 
ترکمنستان، آیت الله رئیســی به همراه برخی وزرا سفری دو 

روزه به روسیه داشت.
وی افزود: با توجه به شــرایط کرونایی موجود در روسیه که 
بیش از ۷۰۰ کشــته در روز وجود داشت، شــرایط برگزاری 
ســفر چندان مســاعد نبود اما به دلیل برنامه از قبل طراحی 
شده و جلوگیری از تأخیر در حصول اهداف و نتایج، این گونه 
طراحی شد که ســفر با رعایت پروتکل هایی مبتنی بر حفظ 

احترام متقابل انجام شود.
ســخنگوی دولت با پربــار خواندن ســفر رییس جمهوری 
کشورمان به مسکو، خاطر نشــان کرد: جلسه رسمی کاری 
در کاخ کرملین بدون محدودیت زمانی برگزار شــد و احترام 

متقابل کاملًا در جلسه حکمفرما بود.
بهادری جهرمی ادامــه داد: علاوه بر این به دعوت رســمی 
مجلس دوما جلســه ای در دوما برگزار شــد که با سخنرانی 
کم نظیر رییس جمهور همراه بــود و دیدار با فعالان علمی در 
دانشگاه دولتی مســکو و همچنین فعالان اقتصادی روسیه و 

جوامع دینی و فرهنگی از دیگر برنامه های این سفر بود.
سخنگوی دولت با بیان اینکه مردم به زودی شاهد آثار و نتایج 
سفر رییس جمهور به روســیه خواهند بود، تصریح کرد: در 
این سفر موضوعات دو جانبه و چند جانبه در تمامی حوزه ها 
مطرح شد و توافقات گسترده و اشــتراکات عمیقی به وجود 
آمد و قراردادهایی نیز در حوزه نفت و راه آهن بین دو کشــور 
منعقد شــد.وی افزود: این حجم از جلسات کاری، احترامات 
متقابل و برنامه های تدارک دیده شده در این بازه زمانی کوتاه 
به نوعی کم نظیر بود و تقریباً در تمامی موضوعات اقتصادی 
و تجاری که محور اصلی مباحث سفر بود، و همچنین مسائل 
سیاســی، علمی و فرهنگی، نظامی و دفاعــی بحث و تبادل 

نظر شد.
بهادری جهرمی ادامه داد: برخی توافقات هم پس از نشست 
رؤســای جمهور که جلســه کامــلًا کاری و نتیجه محور و 
عمل گرایانه بــود به مقامات ذی ربط دو کشــور ابلاغ شــد 
و جلســات هماهنگی برای اجرای تمام توافقــات در زمینه 
توســعه تجارت خارجی دو طرف، توســعه صادرات ایران به 
روسیه، تسهیل و کمک هایی که در حوزه تعرفه های وارداتی 
در حوزه کالاهای اساســی صورت می گیرد و همکاری های 
مشترک به ویژه در حوزه های ترانزیتی و تکمیل کریدورهای 

موجود نیز بلافاصله آغاز شد.
رییس شــورای اطلاع رســانی دولت درباره سیل در جنوب 
کشــور به ویژه اســتان کرمان، گفت: پیش بینی ها بر وقوع 
سیل دیگری در این مناطق وجود داشت که برای جلوگیری 
از خسارت جانی و مالی هشــدارهای لازم به این استانها داده 

شده بود.
بهادری جهرمی افزود: اعضای کابینه ۶ سفر کاری بعد سیل 
داشت که یکی از آن ســفر برنامه ریزی نشده رییس جمهور 

بلافاصله بعد از سفر روسیه بود.
وی ادامه داد: ۷۵ میلیاردتومان اســتاندار کرمان اعتبار برای 

حالت اضطرار اعلام کرده است که پرداخت شده است.

انتشــار جزییات قراردادها در شــرایط جنــگ اقتصادی به 
صلاح نیست

ســخنگوی دولت در پاسخ به ســؤال خبرنگاری درباره آمار 
فروش نفت گفــت: در شــرایط جنگ اقتصــادی جزئیات 

قراردادها و نحوه فروش و استردادها به صلاح نیست.
وی در عین حال متذکر شــد: رییس جمهور بارها تأکید کرد 
که دولت اجازه نخواهــد داد تحریم ها مانــع فروش نفت و 

توسعه صادرات شود.
بهادری جهرمی با بیان اینکه آمار فروش نفت و بازگشــت ارز 
حاصل از فروش نفت در وضعیت قابل قبولی قرار دارد، ادامه 
داد: دولت در مسأله تامین ارز با مشکلی مواجه نیست و برای 
اطلاع از اینکه فروش نفت وجود دارد یا نه، خواهش می کنم 

این موضوع از خود مسئولان مربوطه در دولت پرسیده شود.
ســخنگوی دولت در بخش دیگری از این نشســت در پاسخ 
به سؤالی درباره دستاوردهای ســفر به روسیه و اینکه برخی 
تلاش می کنند دستاوردهای دولت در سایه تنازعات سیاسی 
و جناحی مکتوم بماند، گفت: برای ارزیابی سفر شاخص های 
اصلی استقبال گرم، انجام برنامه های سفر و تحقق آن اهداف 
سفر است که هر سه شــاخص در سفر روســیه روشن بوده 

است.
وی افزود: تکثر برنامه ها، شــرکت در جلســه رسمی دوما،   
جلسه رســمی با رییس جمهوری روســیه در کاخ کرملین 
و  شــرکت در دانشــگاه دولتی در کنار جلســاتی با فعالان 
اقتصادی، دانشــگاهی و مقامات دینی در زمانی کمتر از دو 
روز، نشان دهنده استقبال گرم و مناســب برای سفر در این 

شرایط کرونایی حاد در روسیه است.
ســخنگوی دولت گفت: بخشــی از دســتاوردهای ســفر 
رییس جمهــور به روســیه اعلام شــده که بهره بــرداری از 
خط اعتباری موجود و توافق بــرای افزایش خط اعتباری ۵ 
میلیاردی به ۱۰ میلیارد دلار در گام نخست از جمله آنهاست 

که یک دستاورد قابل توجهی به حساب می آید.
بهادری جهرمی ادامه داد: علاوه بر ایــن توافقات، در تمامی 
حوزه های مختلــف اقتصادی و تجاری توافقاتی داشــته ایم 
که برای نمونــه در حوزه صــادرات برای توســعه صادرات 
صیفی جات تا بیش از سه برابر وضع موجود توافق شده است 
و توافقاتی هم برای حل برخی مشــکلات موجود در فرایند 
صــادرات برخی محصولات صــورت گرفته کــه کمیته ای 
از طرف روس ها به ایران اعزام خواهد شــد و  ســفری را هم 
مقامات مربوطه از وزارت جهاد کشاورزی به روسیه خواهند 

داشت.
ســخنگوی دولت تصریح کرد: در حوزه راه آهن و کریدور هم 
توافقات بسیار خوب اجرایی حاصل شده و حتی قراردادهایی 
در این زمینه منعقد شــده و برخی رایزنی هــا هم در مرحله 

مقدمات برای انعقاد قرارداد در حال انجام است.
بهادری جهرمی ادامه داد: برخی که اصرار دارند در حوزه بین 
الملل نگاه محدودی به برخی کشورهای خاص داشته باشند 
و دنبال حاشــیه ها هستند اما سیاست و شــعار این دولت بر 
اساس وعده ای که به مردم داده است؛ نگاه متوازن و متعادل 
به کشــورهای مختلف جهان برای توســعه حــوزه تجارت 

خارجی و روابط بین الملل است.
وی در پاسخ به ســوالی درباره وعده های دولت، گفت: اولین 
وعده اولویت دادن به حفظ ســلامت مردم بوده است. مطابق 
آن اولویت دهی اقتصادی در دستور کار دولت قرار گرفت. به 
تدریج شاهد خبرهای خوب در حوزه اقتصادی خواهیم بود 

که زمان لازم برای مشاهده اقدامات لازم است.
بهادری جهرمــی افزود: چندیــن خبر خوب هــم در دهه 
مبارک فجر برای مردم داریم که در بخــش های مختلف به 
اطلاع مردم خواهد رســید اما دو خبر خــوب و مهم را امروز 

در حوزه اقتصادی داریم.  سخنگوی دولت گفت: خبر خوب 
اول در حوزه اقتصادی اینکه وعــده های رئیس جمهور برای 
تســهیل پرداخت وام به مردم محقق و عملی شــد و تمامی 
 C و B، A متقاضیان تســهیلات خرد که رتبه اعتباری آنها
اســت، می توانند تا ســقف ۵۰ میلیون تومان بدون ضامن و 
با ارائه گواهی کســر از حقوق خود و نیز بــرای دریافت وام تا 
سقف ۱۰۰ میلیون تومان، باز هم بدون نیاز به ضامن و با ارائه 

گواهی کسر از حقوق به همراه یک سفته یا چک، اقدام کنند.
وی افزود: خبر خــوب دوم اینکه وعده رئیــس جمهور برای 
استرداد ســود مازاد بانکی به نقطه عملیاتی و اجرایی رسید 
و اگر نرخ سود تســهیلات بانک ها بالاتر از نرخ مصوبه شورای 
پول و اعتبار باشد، بانک ها مکلف هســتند مبلغی را که برای 

این منظور گرفتند برگردانند.
بهادری جهرمی در پاســخ به خبرنگاری دربــاره خبر آمدن 
رییس فیفا به ایران و دیدار با رییس جمهور و زمان این دیدار، 
گفت: درخواســتی از رییس فیفا برای دیدار با رییس جمهور 
تاکنون حاصل نشده و چنین برنامه ای در دستور کار رییس 

جمهور وجود ندارد.
ســخنگوی دولت درباره اینکــه درباره برخــی اعتراضات 
صنفی به شرایط معیشتی، گفت: دولت سیزدهم در شرایط 
نابسامان اقتصادی و همراه با اعتراضات مختلف صنفی برسر 
کار آمد که غالبا به دلیل ســوءتدبیرها و ســوء مدیریت ها و 

بعضا به  دلیل وعده های نادرست و نگاه بخشی است.
وی افزود:  مدیریت این امر نیازمند صرف زمان و برنامه ریزی 
مناسب برای حوزه های زیرساختی در اقتصاد است. در لایحه 
بودجه هم برای اصلاح نظام پرداخت یارانه ها همین مســاله 
تدبیر شــد. بنابراین اصلاح ضروری اســت و دولت و مجلس 
روی آن اتفاق نظــر دارند که آثار منفــی روی مردم عادی و 

طبقات پایین جامعه نداشته باشد و حتما جبران شود.  
بهادری جهرمی ادامه داد: کمیسیون تلفیق درحال بررسی 
روشــهای مختلف برای جبران و حل این مشــکل اقتصادی 
اســت. توزیع ارز ترجیحی یکی از عامل های اصلی مشکلات 
اقتصادی است و همین اعتراضات هم دلیلی اصلی اش توزیع 
یارانه و ارز ترجیحی اســت. آنچه مهم است برنامه ریزی برای 

شیوه حل این مشکل است.
بهادری جهرمی در پاسخ به سوالی درباره بازگشایی مدارس 
و دانشــگاه ها گفت: اعلام بازگشــایی یا تعطیلی دانشگاه ها 
بر طبق نظر اعلام ســتاد کرونا اســت که باید بر طبق نقشه 
کرونایی کشور و میزان واکسیناسیون عمومی در کنار توجه 
به سلامت عمومی دانش آموزان و دانشــجویان و استادان و 
جوانب دیگر مسئله از جمله رشــد علمی و آموزشی و جبران 
عقب ماندگی های دوسال گذشته هم در نظر گرفته می شود.

وی، رعایت فاصله گذاری و بهداشت عمومی و شیوه نامه های 
بهداشــتی از جمله ماســک را ضروری عنوان کــرد و گفت:  
اولویت دولت، سلامت مردم اســت اما باید توجه داشت نباید 
نســبت به جوانب دیگر از جمله رشــد علمی و آموزشی کم 
توجهی صورت گیرد. البته در موارد و مناطق خاص که ممکن 
است شیوع کرونا با شرایط متفاوتی روبرو شود تصمیم گیری 
به مقامات استان واگذار شده است.سخنگوی دولت در پاسخ 
به سوالی درباره پیشنهاد توافق موقت برای احیای برجام در 
روســیه، گفت: همانطور که بارها اعلام شــده موضوع توافق 
موقت در دســتور کار جمهوری اســلامی ایران نیست و تیم 
مذاکره کننده متمرکز بر رفع تحریم های ظالمانه به شــکل 
پایدار و مطمئن اســت.  بهادری جهرمی تاکید کرد: در سفر 
به روسیه بحثی درباره قرارداد موقت نشده و بر بازگشت همه 

طرفها به برجام و لغو موثر همه تحریم ها تاکید شده است.
وی همچنین در پاســخ به خبرنگاری کــه گفت در روزهای 
اخیر بــا وجود بارش هــای فراوان و ســیل در اهواز شــاهد 

آبگرفتکی نظیر سال های گذشته نبودیم و خواستار تشریح 
اقدامات دولت برای بهبود این وضعیت شــد، اظهارد داشت: 
طرح شــبکه فاضلاب شــهر اهواز در طول ۳۰ سال گذشته 
حدود ۴۱ درصد پیشــرفت فیزیکی داشته است. پس از روی 
کار آمدن دولت جدید و متعاقب آن ســفر دولت به اســتان 
خوزستان تصمیم گرفته شــد این طرح طی دو سال به اتمام 
برســد و در عین حال یک طرح اضطراری نیز جهت مدیریت 
وضع موجود در پاییز ســال جاری اجرا شد.سخنگوی دولت 
یادآور شــد: طی چهار ماه اخیر طــرح اضطراری جمع آوری 
آب های سطحی و فاضلاب شهر اهواز در بیش از ۱۰۰ جبهه 
کاری اجرا و به گونه ای انجام شــد که در راستای اجرای طرح 
اصلی باشــد و از دوباره کاری جلوگیری شود.  وی اضافه کرد: 
خوشبختانه در طی ســه مرحله بارش در استان خوزستان و 
شهر اهواز مشکل حادی رخ نداد و معضلات دو سال گذشته 
به کمترین میزان رسید و تا ۸۰ درصد موارد شاهد معضلات 
گذشــته نبودیم و در عین حال در برخی نقاط نیز )حدود ۱۰ 
نقطه از ۱۰۰ نقطه بحرانی( مشــکلاتی بــروز کرد که ظرف 

چند ساعت برطرف شد.
ســخنگوی دولت، تکمیل طرح آبرســانی غدیــر را از دیگر 
طرح های مهم اســتان خوزســتان عنوان کرد که بر اساس 
آن ۵۲ درصد جمعیت استان از آب شــرب مناسب بهره مند 
می شــوند و خاطر نشــان کرد: این طرح تا دوســال آینده 
به طور کامل به اتمام خواهد رســید و در عین حال یک طرح 
اضطراری ۸ ماهه تأمین آب شرب با کیفیت در همین راستا 
نیز اجرا شــده که تا قبل از تابســتان ۱۴۰۱ میزان آب شرب 
۵۲ درصد جمعیت شهری و روستای خوزستان را از ۱۰ متر 
مکعب در ثانیه به ۲۰ متر مکعب در ثانیه افزایش خواهد داد و 
کیفیت آب شرب نیز به دو برابر افزایش خواهد یافت.بهادری 
جهرمی ادامه داد: طرح تأمین آب شرب غدیر در افق ۱۴۲۵ 
قرار بوده که به ۲۵ متر مکعب بر ثانیه افزایش یابد که در این 
دولت موفق شدیم به گونه ای آن  را اجرا کنیم که ظرف مدت 
۸ ماه به ۲۰ متر مکعب بر ثانیه برسد و ۸۰ درصد راه ۲۵ ساله 
را طی ۸ ماه و تا قبل از تابســتان آینده طی خواهیم کرد.وی 
در پاسخ به این سؤال که آیا لایحه رتبه بندی معلمان به دلیل 
مخالفت دولت با اجرای آن از سوی شورای نگهبان بازگشت 
خورده اســت، گفت: این لایحه به رغم مشکلات متعددی که 
برخوردار بود و بدون کار کارشناسی لازم و پیش بینی منابع 
پایدار در آخرین روزهای دولت قبل ارائه شــده بود، دولت با 

احترام به جایگاه معلمان با آن موافقت کرد.
بهادری جهرمی درباره درخواســت های آمریکا برای مذاکره 
با جمهوری اسلامی ایران که محور ســؤال یکی از خبرنگاران 
بود، اظهار داشت: درخواســت مذاکره از سوی آمریکا به طرق 
مختلف مطرح شده بود اما هیچ مذاکره مستقیمی بین ایران و 

آمریکا انجام نشده است.
ســخنگوی دولت همچنین در پاسخ به ســؤالی درباره اینکه 
هشــت ماه از امضای »برنامه اجرایی اقدام مشــترک ایران و 
روسیه برای لغو روادید ســفرهای گروهی« می گذرد اما هنوز 
این برنامه به مرحله اجرا نرســیده و ویزایی بین دو کشور لغو 
نشده است، توضیح داد: این توافق هم مشــابه توافقات دیگر 
به دلیل نگاه توســعه نامتوازن معطل مانده بــود که امروز در 
دســتور کار دولت اســت  اما امکان اجرای این توافق منوط به 

ثبات شرایط کرونا و محدودیت های مربوط به آن است.
وی در خصوص برخی شنیدها مبنی بر احتمال ملاقات رییس 
فیفا با آیت الله رئیسی نیز اعلام کرد: تاکنون چنین درخواستی 
مطرح نبوده و در برنامه های رییس جمهور نیز چنین ملاقاتی 

در دستور کار نیست.
ســخنگوی دولت در پاســخ به ســؤال دیگری درباره برخی 
اعتراضات صنفی و معیشتی گفت: شرایطی که دولت سیزدهم 
روی کار آمد شرایط نابســامانی اقتصادی و اعتراضات صنفی 
اســت.  بهادری جهرمی درباره مذاکرات ایران و عربســتان و 
چگونگی روند بازگشــایی ســفارتخانه های دو کشور گفت: 
دولت جمهوری اســلامی ایران به دنبال روابط متوازن با همه 

کشورهای همسایه و منطقه است.
وی افزود: جمهوری اسلامی همیشه از صلح و ثبات در منطقه 
استقبال کرده و می کند و مدافع صلح و ثبات و پایان جنگ در 

منطقه است.
آماده بازگشــایی متقابل ســفارتخانه های ایران و عربستان 

هستیم
بهــادری جهرمی ادامــه داد: تاکنــون چهــار دور مذاکره با 
عربســتان با میزبانی عراق انجام شد. چند نفر برای نمایندگی 
مــا در ســازمان همکاری های اســلامی جهت بازگشــایی 
کنسولگری به جده اعزام شدند و آماده بازگشایی سفارتخانه ها 
هم هستیم اما هنور توافقات نهایی در این زمینه حاصل نشده 
است.رییس شورای اطلاع رســانی دولت در واکنش به اقدام 
رییس دســتگاه قضا در مقابله با زمین خواری و ساخت وســاز 
غیرمجاز و تخریب یک ساختمان متعلق به قوه قضاییه گفت: 
اقدام رییس قوه قضاییه مبنی بر تخریب این ســاختمان اقدام 
مناســبی بود که شــاهد این قبیل اقدامات در دو قوه مجریه و 
قضاییه هســتیم. پابه پای ایــن اقدامات بــرای جلوگیری از 
تخریب اراضی ملی دولت ســعی دارد برنامه ریزی لازم برای 
جلوگیری از تصرف جدید داشــته باشــد که اجــرای کامل 
طرح کاداســتر )حدنگاری( به این موضوع کمک می کند.وی 
افزود: همچنین پایش الکترونیکی داده های مکان محور که از 
اقدامات خوب دولت با همکاری دســتگاه قضایی است که در 

اصفهان به صورت آزمایشی درحال اجرایی شدن است.
بهادری جهرمی گفت: رییس جمهور در گزارش ارائه شده در 
حوزه زمین خواری در نشست هیأت دولت، دستور داد کادر و 
ساختار ســازمان امور اراضی تقویت و حمایت های لازم از این 
مجموعه اعمال شود.ســخنگوی دولت در پاسخ به خبرنگاری 
که اظهار داشــت بانک های دولتی در حــال حاضر هیچ وامی 
پرداخت نمی کننــد، گفت: تأکید و دســتور رییس جمهور به 
بانک ها مبنی بر بازنگری و تغییر این روند بود که این بازنگری 

به زمان نیاز دارد.

آماده بازگشایی متقابل سفارتخانه های 
ایران و عربستان هستیم



پرداخت ۲۰ هزار میلیارد ریال 
تسهیلات بانک ملی ایران برای 

خرید گندم از کشاورزان 

بانک ملی ایران در راســتای حمایت از تولید ملی، کار و ســرمایه ایرانی و همچنین حمایت از بخش 
کشاورزی بالغ بر ۲۰ هزار میلیارد ریال تســهیلات به منظور خرید گندم از کشاورزان تخصیص داده 

است.
به گزارش ایلنا به نقل از روابط عمومی بانک ملی ایران ، این تسهیلات به منظور پرداخت به موقع بهای 
گندم به کشــاورزان از طریق تزریق نقدینگی در اختیار شــرکت بازرگانی دولتی ایران قرار گرفته تا 
ضمن رفع نگرانی و دغدغه کشاورزان، با فعال سازی کارخانجات آرد و صنایع تبدیلی مربوطه گامی نیز 

در رسیدن به خودکفایی در این محصول استراتژیک و صنایع وابسته آن باشد.
این بانک همچنین از ابتدای ســال جاری تا پایان آذرماه بالغ بر ۸۴ هزار و ۳۸۲ فقره تسهیلات سرمایه 
در گردش به مبلغ ۴۴۱ هزار و ۸۷۲ میلیارد ریال در راســتای حمایت از تولید و اشتغال پرداخت کرده 

است.
پرداخت ۳۱ هزار و ۷۸۴ فقره تسهیلات ســرمایه ثابت به مبلغ ۸۳ هزار و ۹۷۵ میلیارد ریال به بخش 

های تولیدی نیز از دیگر اقدامات بانک ملی ایران طی مدت مذکور بوده است.

روند صعودی پرداخت تسهیلات ازدواج در 
بانک پارسیان

بیش از ۵ هزار و ۵۰۰ نفر در ۹ ماهه ســال ۱۴۰۰ از تسهیلات قرض الحسنه ازدواج بانک پارسیان بهره 
مند شدند.

بانک پارسیان از ابتدای سال ۱۴۰۰ تا پایان آذرماه تعداد ۵،۵۲۸ فقره تسهیلات قرض الحسنه ازدواج 
به مبلغی بالغ بر۴ هــزار و۵۲۹ میلیارد ریال به هموطنان پرداخت کرده اســت که بــه ترتیب ماه ها، 

خرداد، شهریور، تیر و آذرماه بیشترین میزان پرداخت این وام را به خود اختصاص داده اند.
همچنین این بانک به منظور نقش آفرینی موثرتر و در راســتای ایفای نقش مسئولیت اجتماعی خود، 
از ابتدای ســال۱۴۰۰ تاکنون جمعا تعداد۳۵۰۰۰ فقره تســهیلات به مبلغ ۱۶،۸۶۵ میلیاردریال در 

بخش های ازدواج ، اشتغال، درمان، ضروری، مسکن و ... به هموطنان پرداخت کرده است. 

پنجمین مدرسه بانک قرض الحسنه مهر ایران 
در چابهار افتتاح شد

 
به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحســنه مهر ایران، این بانک با هدف توســعه فضا و فرصت های 
آموزشی در مناطق کمتر برخوردار، یک مدرسه   در روســتای کهنانیکش بخش دشتیاری شهرستان 
چابهار ساخت. این اقدام بانک در راستای ایفای مسئولیت های اجتماعی برای توسعه عدالت تحصیلی 

و کمک به برخورداری دانش آموزان مستعد از فضای آموزشی مناسب انجام شده است.
مدرسه یاد شــده با حضور معاون مدیرکل نوسازی مدارس استان سیســتان و بلوچستان، مدیرعامل 
مجمع خیرین مدرسه ساز سیستان و بلوچســتان، فرمانداران شهرستان های  دشتیاری و باهوکلات، 
معاون مدیریت شــعبه های سیســتان و بلوچســتان بانک قرض الحســنه مهر ایــران و تعدادی از 

دانش آموزان مستعد منطقه به بهره برداری رسید.
آموزش به عنوان یکی از محورهای اساسی توسعه کشــور، همواره مورد توجه بانک قرض الحسنه مهر 
ایران بوده؛ به طوری که این پنجمین مدرســه ای است که بانک قرض الحســنه مهر ایران در مناطق 

محروم کشور می سازد یا آن را بازسازی می کند.
بانک قرض الحســنه مهر ایران پیش از این نیز در راســتای حمایت از زلزله زدگان استان کرمانشاه به 
ساخت ۳ باب مدرسه در روستاهای سوخور عبدی، بابارستم و ژاومرگ از توابع شهرستان گیلان غرب 
مبادرت ورزید و همچنین نسبت به بازسازی و مقاوم ســازی مدرسه ۸ کلاسه خلیج فارس شهرستان 
ثلاث باباجانی با اعتبار ۴ میلیارد ریال که از محل حقوق اهدا شــده کارکنان بانک حاصل شــده بود، 

اقدام کرد.

بانک کارآفرین ۴۶۲ فقره تسهیلات قرض 
الحسنه ازدواج پرداخت کرد

 
بانک کارآفرین به منظور ترویج ســنت حســنه ازدواج، از ابتدای ســال جاری۴۶۲ فقره تســهیلات 

قرض الحسنه ازدواج معادل ۳۶۶ میلیارد و نهصدمیلیون ریال به متقاضیان پرداخت کرد.
به نقل از روابط عمومی بانک کارآفرین، کلیه متقاضیان تســهیلات قرض الحسنه ازدواج، جهت اخذ 
تسهیلات به شــعب عامل بانک معرفی   شــدند و در حال حاضر تعداد ۲۱۲ نفر متقاضی در حال طی 
کردن مراحل جهت اخذ تســهیلات هستند و از ابتدای ســال جاری تا پایان دی ماه، جمعاً ۴۶۲ فقره 

تسهیلات قرض الحسنه ازدواج معادل ۳۶۶ میلیارد و نهصد میلیون ریال پرداخت شده است.

به مناسبت ایام دهه فجر، طرح بخشودگی 
خسارت تأخیر بدهکاران بانک آینده آغاز شد 

به مناسبت فرا رسیدن چهل و ســومین سالگرد پیروزی انقلاب اســلامی، بانک آینده اقدام به اجرای 
طرح »فجر«، با هدف مساعدت در بخشودگی خسارت تأخیر بدهکاران کرد. 

به گزارش خبرداغ به نقل از روابط عمومی بانک آینده ، به مناسبت فرا رسیدن چهل و سومین سالگرد 
پیروزی انقلاب اســلامی، بانک آینده اقدام به اجرای طرح »فجر«، با هدف مســاعدت در بخشودگی 

خسارت تأخیر بدهکاران کرد.
بر این اساس، تمامی مشتریان بدهکار بانک  آینده می توانند با بهره مندی از امتیازات طرح بخشودگی 

بخش هایی از خسارات تاخیر تأدیه )وجه التزام(، نسبت به تسویه آسان تر بدهی خود اقدام کنند.
طرح فجر، از دوم بهمن تا بیست و پنج اسفندماه امسال، اجرا می شود.

مشــتریان گرامی می توانند برای بهره مندی از امتیازات این طرح به شــعبه ای که از آن تســهیلات 
گرفته اند مراجعه فرمایند.

سرپرست گروه مالی دی منصوب شد
با حکم مدیرعامل بانک دی، »مهدی معدن چی زاج« به عنوان سرپرست گروه مالی دی منصوب شد.

 مهدی معدن چی زاج، دارای دکتری مدیریت مالی و عضو هیئت علمی دانشگاه بوده و از سوابق اجرایی 
او می توان به مدیرعاملی و ریاســت هیئت مدیره گروه مالی کارآفرین، ریاســت هیئت مدیره شرکت 
سرمایه گذاری شــفا دارو و عضویت در هیئت مدیره شــرکت ســرمایه گذاری صندوق بازنشستگی 

کارکنان بانک ها اشاره کرد.
گروه مالی دی با هدف ساماندهی و برقراری انضباط مالی در شرکت های تابعه بانک دی تأسیس شده 
اســت. وظیفه این گروه نظارت و مدیریت بر کلیه فعالیت های شــرکت ها، کنترل فرایندهای اجرایی 

آن ها و... است.

مدیر عامل بانک تجارت:پرداخت وام به 
حقوق بگیران شاغل از شعب، تا سقف ۱۰۰ 

میلیون تومان 
حقوق بگیران از بانک تجارت می توانند تا سقف یک میلیارد ریال از تسهیلات کارت اعتباری بهره مند 

شوند. 
 مدیر عامل بانک تجارت از اعطای تسهیلات مرابحه در قالب کارت اعتباری تا سقف یک میلیارد ریال 

بر اساس اعتبارسنجی و بدون ضامن برای تمامی حقوق بگیران از این بانک خبر داد.
به گزارش روابط عمومی بانک تجارت، اخلاقی فیض آثار با اشاره به تاکید وزیر امور اقتصادی و دارایی 
مبنی بر حمایت از قشر حقوق بگیر جامعه و برنامه این بانک برای حمایت حداکثری از این قشر زحمت 
کش گفت: بانک تجارت همواره در تلاش است تا با برنامه ریزی برای مشتریان خرد خود از آنها حمایت 

کرده و با طراحی خدمات مختص این مشتریان به افزایش توان خرید آنها کمک کند.
مدیر عامــل بانک تجارت افــزود: در طرح اعطای تســهیلات در قالب کارت اعتبــاری افرادی که در 
وزارتخانه ها، سازمانهای دولتی و شرکتهای دولتی و شرکتهای معتبر بخش خصوصی شاغل هستند 
و حساب واریز حقوق آنها نزد بانک تجارت است با انعقاد قرارداد لازم الاجرا و بدون ضامن می توانند از 

بانک تجارت تسهیلات دریافت کنند.
دکتر اخلاقی با اشاره به انجام عملیات اعتبارسنجی برای متقاضیان افزود: بر اساس اعتبارسنجی که از 
سوی شعب این بانک انجام می شود، حقوق بگیران از بانک تجارت می توانند تا سقف یک میلیارد ریال 

از تسهیلات کارت اعتباری بهره مند شوند.

3 اقتصاد

مدیرعامل بانک سپه از تغییر شرایط ضمانت تسهیلات 
پرداختی کمتر از یک میلیارد ریالی این بانک خبر داد. 

به گزارش خبــرداغ به نقل از پایگاه اطلاع رســانی بانک 
سپه، دکتر آیت اله ابراهیمی ضمن اعلام خبر فوق افزود: 
به منظور اجرای تدابیر رئیس جمهور محترم در تسهیل 
فرآیند اعطای تسهیلات، شرایط جدید اخذ ضمانت در 
پرداخت تسهیلات کمتر از یک میلیارد ریال به واجدین 

شرایط در شعبه های این بانک عملیاتی می شود.
وی ضمن اشــاره به تأکیــد رئیس جمهــور محترم بر 
تسهیل شرایط پرداخت تسهیلات به مشتریان در جلسه 
هم اندیشی مدیران عامل بانک ها اظهار داشت: ازاین پس 
بانک ســپه به کارکنان، بازنشستگان و مستمری بگیران 
بخش های دولتی و عمومی )شامل دستگاه های اجرایی، 

شــرکت های دولتی، نهادهــای عمومــی غیردولتی و 
شــرکت های بزرگ خصوصی( که حقوق خود را از این 
بانک دریافــت می کنند، اخــذ ضمانت از تســهیلات 

گیرندگان را با شرایط جدید انجام می دهد.
دکتر ابراهیمی به ضــرورت رعایت قوانیــن، مقررات و 
تصمیم هــای ارکان اعتباری و مدیریتی بانک ســپه در 
پرداخت تسهیلات اشاره کرد و گفت: بانک سپه در ایفای 
وظیفه ذاتی خود چنانچه حسب تشخیص بانک شرایط 
سهل تری برای مشــتریان به منظور پرداخت تسهیلات 
وجود داشته باشــد، در چارچوب ضوابط و بر اساس رویه 

خود عمل خواهد کرد.
مدیرعامل بانک ســپه بــر اهمیت ویژه رتبــه اعتباری 
مشــتریان در دریافت تســهیلات تأکید کــرد و افزود: 

داشتن رتبه اعتباری مناسب از شروط لازم برای دریافت 
تسهیلات با شرایط جدید در این بانک است.

وی ضمن اشــاره به تأکید وزیر محترم امور اقتصادی و 
دارایی، تصریح کرد: مجموعه بانک ســپه تلاش می کند 
ببه منظور تحقق تدابیر رئیس جمهور مبنی بر تســهیل 
شرایط پرداخت تســهیلات، واجدین شــرایط بتوانند 
بر مبنــای ظرفیت اعتبــاری مبتنی بر اعتبارســنجی، 

تسهیلات موردنیاز خود را آسان تر دریافت کنند.
دکتر ابراهیمــی کمک به تحقق هدف تســهیل فرآیند 
ارتباط و اســتفاده مردم از خدمات نظام بانکی به عنوان 
یکی از برنامه هــای دولــت ســیزدهم را از برنامه های 
اولویت دار بانک ســپه خواند و گفت: در شــرایط جدید 
ســعی خواهیم کرد اعتبارســنجی جایگزین ضامن در 

پرداخت تسهیلات خرد بانکی شود تا یکی از دغدغه ها و 
مشکلات اصلی مردم در این زمینه برطرف شود.

وی همچنین اشــاره کرد: ایــن اقدام مبــارک قبلًا نیز 
در دســتور کار بانک سپه قرار داشــته و اقداماتی نیز در 
این زمینــه صورت گرفته اســت. وی افزود: شــاغلان، 
بازنشستگان و مستمری بگیران دســتگاه های اجرایی 
اعم از وزارتخانه ها، سازمان ها و شرکت های دولتی واجد 
شرایط دریافت تســهیلات خرد می توانند تسهیلات تا 
سقف ۵۰۰ میلیون ریالی و تا حداکثر یک میلیارد ریالی 
را با شرایط ضمانت جدید دریافت کنند.مدیرعامل بانک 
سپه خاطرنشــان کرد: شــرایط پرداخت تسهیلات بر 
مبنای سیاست های وزارت امور اقتصادی و دارایی تهیه 

و به تمامی شعب بانک سپه برای اجرا ابلاغ می شود.

به منظور اجرای درخواست رئیس جمهور صورت گرفت:

شرایط ضمانت تسهیلات کمتر از یک میلیارد ریالی بانک سپه تغییر کرد 

حجت اله صیدی، مدیرعامــل بانک صادرات 
ایران از اعطای تســهیلات خرد بــدون نیاز به 

ضامن در تمامی شعب این بانک خبر داد. 
 به نقل از روابط عمومی بانــک صادرات ایران، 
صیدی با بیان ایــن مطلب گفت: بــا توجه به 
تأکید رئیس جمهور محتــرم و تیم اقتصادی 
دولت مبنی بر آسان ســازی اعطای تسهیلات 
به مردم، بانک صادرات ایــران فرآیند معرفی 
ضامن را از روند اعطای تسهیلات خرد تا سقف 
۱۰۰ میلیون تومــان برای تمامی شــاغلان، 
بازنشستگان و مستمری بگیران دستگاه های 
اجرایــی، نهادهــای عمومی و شــرکت های 

رتبه دار بخش خصوصی حذف کرد.
وی در این رابطه به برگزاری دو جلسه مهم در 
وزارت امور اقتصادی و دارایــی با حضور وزیر 
محترم و معاون ایشــان اشــاره و اضافه کرد: 
مقدمــات کار در بانک صادرات ایــران که در 
بانکداری خــرد گام های بلندی را برداشــته و 
در این زمینه پیشــرو بوده است در اسرع وقت 

فراهم شد.
مدیرعامــل بانــک صــادرات ایــران افزود: 
متقاضیــان از ۵۰ تــا ۱۰۰ میلیــون تومان 

می توانند بــدون ضامن و تنها بــا ارائه گواهی 
کســر از حقوق خود از شــعب بانک صادرات 
ایران تســهیلات دریافت کنند.صیدی، حذف 
ضامن از فرآیند اعطای تســهیلات خرد بانکی 
را موجب دسترسی آسان تر به عدالت و افزایش 
ضریب اعتماد اجتماعی توصیــف و یادآوری 
کرد: امــکان دریافت تســهیلات با شــرایط 
یادشده برای آن دســته از کارکنان بخش های 
خصوصی هــم کــه در بانــک دریافت کننده 
 B و A حقوق خــود دارای رتبــه اعتبــاری
باشند، فراهم اســت.وی از هموطنان خواست 
در صورت بروز هرگونه مشــکلی موضوع را از 
طریق شــماره تلفن ۰۹۶۰۲ یا ســامانه ثبت 
شکایات پایگاه اطلاع رسانی بانک اطلاع  دهند 

تا مورد رسیدگی سریع قرار گیرد.
مدیرعامــل بانک صــادرات ایــران در ادامه 
با اشــاره به جلســه مهم هفته گذشــته تیم 
اقتصــادی دولت و  مدیــران عامــل بانک ها 
با رییــس جمهور گفــت: پیرو جلســه ای که 
دوشنبه هفته گذشــته با آقای رئیس جمهور 
داشتیم و جلسه بسیار مهمی بود، ایشان نکات 
راهبردی و مهمی در خصــوص عملکرد نظام 

بانکی و انتظارات از نظام بانکی مطرح کردند و 
خوشبختانه عزیزان ما در وزارت امور اقتصادی 
و دارایی نیــز بلافاصلــه، جلســه ای را برای 
عملیاتی کردن آن دغدغه هــا و راهکارهایی 
که باید اتخاذ شــود برگزار کردند تا ان شــاالله 
دغدغه ها رفع شــود و نظام بانکــی ارتقاء پیدا 
کند.مدیر عامل بانک صادرات در ادامه افزود: 
از طرف دیگــر برای اینکه انتظــارات جامعه و 
دولت محترم و مجلس شورای اسلامی برآورده 
شود، جلسه مفصل دیگری هم در وزارت امور 
اقتصادی و دارایی برگزار شــد که تک تک آن 
مواردی که در جلســه دو روز قبــل از آن طرح 
شــده بود، از جمله موضوع وام های خرد، رای 
وحدت رویه و شــفافیت اطلاعاتــی بانکها در 

جلسه مذکور مورد بحث قرار گرفت.
صیــدی در ادامــه گفــت: خوشــبختانه در 
خصوص شــفافیت اطلاعاتی بانکها، سایتهای 
بســیاری از بانکها اطلاعات مربوطــه را برای 

ارتقاء این شفافیت منعکس کرده اند.
صیــدی خاطــر نشــان کــرد: همچنین در 
خصــوص حل مشــکلات اســتان هــا برای 
توســعه و نیازهایی که در ســفرهای ریاست 

محترم جمهوری به اســتانها مطرح می شود 
تصمیماتی گرفته شد.

مدیر عامل بانک صــادرات در پایان گفت: تک 
تک بانک ها از طریق شورای هماهنگی بانکها 
عزم جدی خــود را برای حل ایــن موارد اعلام 
کردند . بنابراین به زودی این طرحها عملیاتی 
خواهد شــد و مردم عزیزمان بــه تدریج آثار و 

ثمرات این تصمیمات را خواهند دید.
مدیرعامــل بانک صــادرات ایــران در ادامه 
با اشــاره به جلســه مهم هفته گذشــته تیم 
اقتصــادی دولت و  مدیــران عامــل بانک ها 
با رییــس جمهور گفــت: پیرو جلســه ای که 
دوشنبه هفته گذشــته با آقای رئیس جمهور 
داشتیم و جلسه بسیار مهمی بود، ایشان نکات 
راهبردی و مهمی در خصــوص عملکرد نظام 
بانکی و انتظارات از نظام بانکی مطرح کردند و 
خوشبختانه عزیزان ما در وزارت امور اقتصادی 
و دارایی نیــز بلافاصلــه، جلســه ای را برای 
عملیاتی کردن آن دغدغه هــا و راهکارهایی 
که باید اتخاذ شــود برگزار کردند تا ان شاءالله 
دغدغه ها رفع شــود و نظام بانکــی ارتقاء پیدا 

کند.

حذف ضامن از تسهیلات زیر ۱۰۰ میلیون 
تومانی بانک صادرات ایران 

حجت اله صیدی، 
مدیرعامل بانک 

صادرات ایران از 
اعطای تسهیلات 
خرد بدون نیاز به 
ضامن در تمامی 
شعب این بانک 

خبر داد. 

بانک ایران زمین به 
عنوان بانک پیشرو 
در حوزه بانکداری 

دیجیتال به حساب 
می آید که فرآیند 

پرداخت تسهیلات 
در آن از مدت ها قبل 

به صورت صد در صد 
دیجیتال صورت 

می گرفت که در آن 
به مراجعه حضوری و 

فیزیکی نیاز نبود.

با هــدف تامیــن نقدینگــی لازم بــرای تکمیل هرچه ســریعتر 
خودروهای ناقص گروه ســایپا و پاســخ به معوقات زنجیره تامین 
سایپا،  تفاهم نامه سه جانبه ای بین شرکت های سایپا، سازه گستر 

سایپا و بانک ملت امضا شد.
صدای بــورس- در جلســه امضای ایــن تفاهم نامه مشــترک، 
محمدعلی تیموری، مدیر عامل گروه خودروســازی ســایپا و رضا 
دولت آبــادی، مدیرعامل بانک ملت و مدیران ارشــد دو مجموعه، 
پیرامون راه های افزایــش همکاری و تعامل بیشــتر دو مجموعه 

گفت وگو و تبادل نظر کردند.
به گزارش ســایپانیوز، در این تفاهم نامه همکاری طرفین در حوزه 
های بانکی، تامین ســرمایه، صرافی و موارد بیمه ای مطرح شــد و 
در گام نخســت، به منظور بهره مندی از منابع مالی بانک ملت در 
بازپرداخت مطالبات زنجیره تامین گروه خودروســازی ســایپا، 

تفاهم نامه سه جانبه ای به امضا رسید.
بر اساس این تفاهم نامه، سازه گستر سایپا موظف شد تا سقف هزار 
و ۵۰۰ میلیارد تومان و بر اســاس مطالبات ۱۲۰روزه شرکت های 

زنجیره تامین و قطعه ســازان همکار گروه سایپا، با معرفی شرکت 
های قطعه ساز به صورت مســتقیم، از این تسهیلات استفاده کند. 
تمامی مبلغ مورد تفاهم به صورت مستقیم به حساب شرکت های 

قطعه ساز و زنجیره تامین گروه سایپا پرداخت خواهد شد.
گفتنی اســت، یکــی از برنامه هــای اصلی تیم جدیــد مدیریتی 
گروه ســایپا، تکمیل خودروهای ناقص و کاهش هر چه ســریع تر 
خودروهای کف پارکینگ در راســتای تاکید وزیر محترم صنعت، 

معدن و تجارت است.

امضای تفاهم نامه همکاری بین گروه سایپا و بانک ملت

بانک ایران زمین به عنوان بانک پیشرو در حوزه بانکداری دیجیتال 
به حساب می آید که فرآیند پرداخت تســهیلات در آن از مدت ها 
قبل به صورت صد در صد دیجیتال صــورت می گرفت که در آن به 

مراجعه حضوری و فیزیکی نیاز نبود.
به گزارش فراسو، در سال های اخیر و با پیشرفت تکنولوژی مفاهیم 
نوینی در بانکداری به وجود آمد و شــیوه ارائه خدمات در جهان را 
با تغییرات شــگرفی روبرو کرد. بانک ها برای اینکه بتوانند در بازار 
مالی از مزیت رقابتی بهره مند گردند لازم اســت علاوه بر سازگاری 
خود با شــرایط جدید، پذیرای فناوری های نوین نیز باشند. امروزه 
یکی از ملاک های اصلــی رقابت بین بانک ها میــزان ارائه خدمات 
غیرحضوری در بســتر دیجیتــال و بــا بهره منــدی از متدهای 
دانش بنیان بر پایه فناوری اطلاعات، مشــتری محــوری متنوع، 
سریع و کم هزینه است و نئوبانک مفهومی است که این ویژگی ها را 

پوشش می دهد.
مفهــوم “نئوبانک” از ســال ۲۰۱۰ در جهان گســترش یافت و به 
بانکی اشاره دارد که نسل نوین بانکداری بوده و مکان فیزیکی برای 
فعالیت آنها وجود ندارد. همچنین، با زیرســاخت های کاملًا سیار 
و دیجیتال و با پشــتیبانی آنلاین ۲۴ ســاعته به مشتریان خدمات 
ارائه می دهند. این بانک ها با ساده ســازی فرآیندهــای مالی ارائه 
سرویس های متنوع و بهبود تجربه مشــتری بانکداری سنتی را به 
چالش می کشــد. بانک در عین نزدیکی و شباهت با بانک دیجیتال 
و بانک مجــازی کاملًا یکی نیســت و اگرچه گاهی ایــن واژه ها به 
جای یکدیگر استفاده می شــود تفاوت اصلی در نحوه اخذ مجوز و 
همچنین استراتژی ها و مدل کســب وکارها در ورود به بازار است. 
چنانچه دیجیتال بانک  ها غالباً به پشــتوانه بانک بزرگ و ســنتی 

فعالیت می کنند ولــی نئوبانک ها مبتنی بر فین تک و اســتارتاپ 
هستند.

نئوبانک ها علاوه بــر اینکه توانایــی راه اندازی و توســعه را دارند 
با صرفه جویــی در زمان و هزینه و تاکید بر جلــب رضایت و اعتماد 
مشتریان خدمات و ســرویس های نوآورانه متعددی را با پشتیبانی 
۲۴ ســاعته و آنلاین ارائه و می توانند به ارتباط و اتصال گسترده تر 
بانک های جهانی منجر شوند و از طریق صدور کارت های اعتباری و 
قابل شارژ نظیر مسترکارت باعث تسهیل حمل و نقل پول و ارزهای 
رایج گردند. همچنین، ازآنجاییکه توســعه اقتصــادی و عملکرد 
مالی هر کشــور همواره وظیفه اساسی آن کشــور بوده این مهم با 
بهره برداری از ظرفیت فناوری می تواند به جذب بیشتر گردشگران 
خارجی خصوصاً گردشــگران ســلامت که به دلیل هزینه پایین 
عمل های پزشکی و زیبایی به ایران مراجعه می کند کمک شایانی 

کرده و در شرایط بحرانی کنونی باعث رشد اقتصادی گردند.
“نئوبانک فراز” مفهومی فراتر از بانکداری دیجیتال

بانک ایران زمین به عنوان بانک پیشرو در حوزه بانکداری دیجیتال 
به حساب می آید که فرآیند پرداخت تســهیلات در آن از مدت ها 
قبل به صورت صد در صد دیجیتال صــورت می گرفت که در آن به 

مراجعه حضوری و فیزیکی نیاز نبود.
ایران زمیــن اولین بانک تمام دیجیتال کشــور بــرای عامه مردم 
بوده و اقبال عموم برای عدم مراجعه حضوری به شــعب و دریافت 
خدمات آسان و ارزان این بانک در راستای ارائه خدمات الکترونیک 
به مشتریان بوده اســت که سامانه افتتاح حســاب آنلاین و ارسال 
کارت بانکی را در آدرس تعیین شــده توسط مشتری تنها بخشی از 
فعالیت های بانک ایران زمین برای نزدیک شدن به بانکداری بدون 

شعبه است.
فرهاد اینالوئی، معاون فناوری بانک ایــران زمین در این خصوص 
بیان کرد: بانک ایران زمین اولین بانک دیجیتالی کشــور است. این 
بانک آمادگی کامل را دارد تا خدمات مورد نیاز نئوبانکی را در اختیار 
کسب و کارهایی که قصد راه اندازی این نوع بانک را دارند، قرار دهد. 
در اینجا نکته ای که لازم اســت به آن دقت شود این است؛ نئوبانک 
را باید صنعت ایجاد کند نه بانک. نئوبانک از سوی صنعت به سمت 
بانکداری حرکت می کند و ما می توانیم زیرساخت های نئوبانک را 
به بخش صنعت ارائــه دهیم که در این زمینه پیشــرفت های قابل 

توجهی داشته ایم.
معاون فناوری اطلاعــات بانک ایــران زمین در ادامــه گفت: نام 
نئوبانک ایران زمین “فراز” اســت کــه در اوایل بهمن مــاه از آن 
رونمایی می شود. شــرکت هایی که با انبوهی از مشــتریان روبرو 
هستند، درخواست این خدمات را داشــته و ما پس از بررسی های 
لازم این خدمات را در اختیــار آنها قرار خواهیــم داد. بانک ایران  
زمین همواره به دنبال عملیاتی سازی بانکداری دیجیتالی مبتنی 
بر پلتفرم یا همــان) Bank As A Platform (BAAP  بوده 
تا علاوه بر رفع نیازها و درخواســت های مشــتریان خود، در مسیر 

تحول دیجیتال به معنای واقعی گام بردارد.
اینالوئی درباره گســتردگی خدمــات “فراز ” خاطرنشــان کرد: 
 )Omni channel( فراز بخش های زیــادی دارد، امنی چنــل
، بوم، کانتینر، کانال های ارتباطی، مرکز تماس دیجیتال، شــعبه 
دیجیتال، باشگاه مشتریان دیجیتال و دیگر امکانات را شامل شده 
و می تواند همه این امکانات را در اختیار دیگــر متقاضیان نیز قرار 

دهد.

ایران زمین پیشرو در خدمات نوین
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ســفیر عمان درایران در دیدار با نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت 
و سرپرست حجاج ایرانی روابط تهران-مســقط را بسیار خوب، ثابت و 
ریشه دار توصیف کرد و از توسعه روابط فی مابین در زمینه های مختلف 

از جمله در حوزه حج و زیارت استقبال کرد.
ابراهیم بــن احمــد المعینی ســفیرعمان درایران با حجت الاســلام 
والمسلمین سید عبدالفتاح نواب نماینده ولی فقیه درامورحج و زیارت 
و سرپرست حجاج ایرانی روز سه شنبه درمحل بعثه مقام معظم رهبری 
دیدار و درباره  همکاری های دو کشــور درحوزه حج و زیارت گفت وگو 

کرد.
سفیر عمان نیز در این دیدار روابط تهران-مسقط را بسیار خوب، ثابت و 
ریشه دار توصیف کرد و از توسعه روابط فی مابین در زمینه های مختلف 

از جمله در حوزه حج و زیارت استقبال کرد.
وی با اشــاره به مشــارکت عمان در برنامه های فرهنگــی و تقریبی و 
مسابقات قرآن کریم در جمهوری اســلامی ایران، اهمیت موسم حج را 
برای مسلمانان یادآور شــد و گفت: در خصوص حج می توانیم به تبادل 

نظر و تبادل تجربیات برای ارائه خدمات بهتر به زائران بپردازیم .
دراین دیدار که حجج الاسلام علی خیاط و ســید حسین رکن الدینی 
معاونین بیــن الملل و فرهنگی بعثــه مقام معظم رهبــری نیز حضور 
داشتند، حجت الاســلام والمسلمین نواب با اشــاره به سابقه روابط دو 
کشور، از عمان بعنوان کشور همســایه قابل اعتماد و شریک ارزشمند 

جمهوری اسلامی ایران یاد کرد.
نماینده ولی فقیــه در امور حج و زیــارت همچنین با اشــاره به ارتباط 
تصویری با مسئولان حج کشــورعمان درماه های گذشته، تصریح کرد: 
بعثه های حج دو کشور می توانند برای بهینه شــدن  برنامه های حج از 

ظرفیت یکدیگر استفاده کنند.
وی همچنین اشتراک نظر مســئولان حوزه حج دو کشور در خصوص 
ضرورت همبستگی بین کشورهای اسلامی را یادآور شد و گفت: حج که 
می تواند محور همبستگی جهان اسلام باشد امروز دست های بیگانگان 

پیگیرند تا حج را ازاین کارکرد ارزشمند خود دور کنند. 
حجت الاســلام والمســلمین نواب نیز با بیان اینکه حج از ارکان اسلام 
است، افزود: مسئولان حوزه حج و زیارت جمهوری اسلامی ایران آماده 

همکاری در این حوزه با کشور دوست و برادر، عمان هستند.
در ادامه این دیدار طرفین ابراز امیــدواری کردند که حاصل تماس ها و 
رایزنی ها بین مســئولان حج و زیارت دو کشور به هماهنگی و تعامل در 
استفاده از تجربیات یکدیگر در حوزه حج هوشمند و تسهیل سفر اتباع 

عمانی به اماکن زیارتی در ایران منجر شود. 
برپایه این گزارش، در این دیدار حجت الاسلام والمسلمین علی خیاط 
معاون بین الملل بعثه مقــام معظم رهبری با مهــم خواندن نقش حج 
در تحقق وحدت عملی بین مسلمانان، اظهارکرد: برای انعکاس فلسفه 
حقیقی حج، آماده همکاری با عمان هســتیم و تفاهم نامه مشــترکی 
برای ارتقاء ســطح روابط دو کشــور در حوزه حج و زیارت تدوین شده 
اســت که می تواند پایه روابط فی مابین باشد که این موضوع با استقبال 

سفیرعمان روبرو شد.

ایجاد اشتغال پایدار با نگاه خانواده محور 

برای زنان سرپرست خانوار

 معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده از ایجاد اشــتغال پایدار با 
نگاه خانواده محور برای زنان سرپرست خانوار خبر داد.

 انسیه خزعلی روز سه شنبه در نشســت علنی مجلس شورای اسلامی 
درخصوص گزارش کمیســیون اجتماعی درباره توانمندســازی زنان 
سرپرســت خانوار گفت: طرح جامعی برای کسب و کار مبتنی بر ایجاد 

پایدار اشتغال با نگاه به خانواده تنظیم شده است.
وی اظهار کرد: طی ۱۴ ســفر اســتانی که با حضور ریاست جمهوری 
انجام شده، رسیدگی به زنان سرپرســت خانوار در اولویت قرار گرفته 

است.
معاون رئیس جمهور در امــور زنان و خانواده ادامه داد: براســاس این 
طرح جامع، پایداری مشــاغل طی چهار ســال مورد توجه قرار گرفته 
است؛ براساس این طرح ازدواج دهه شــصتی ها و ارائه تسهیلات برای 
پیشگیری از خودسرپرستی این زنان در دســتور کار قرار گرفته است، 
همچنین اشــکالاتی در ارائه وام های خوداشتغالی ۵۰ میلیون تومانی 
وجود داشت که بعضاً افراد به ۳ ضامن نیاز داشتند، اما اکنون این وام ها 

به صورت قرض الحسنه و با یک ضامن ارائه می شود.
خزعلی افــزود: در این میــان با همــکاری بانک مرکزی مقرر شــده 
کارآفرینانی که زنان سرپرســت خانــوار را به کار مــی گیرند، بتوانند 
تسهیلات دریافت کنند؛ همچنین جذب اعتبار از دستگاه های دولتی 
و غیردولتی یکی دیگر از موضوعاتی است که در دستور کار قرار گرفته 
است. براین اساس طی چند وقت گذشــته فقط در یکی از استان ها به 
زنان سرپرست خانوار ۱۰ میلیارد تومان وام داده شده، در حالی که این 

رقم در گذشته حتی به یک میلیارد هم نمی رسید.
معاون رئیــس جمهور در امور زنــان و خانواده بیان کــرد: اتصال زنان 
سرپرســت خانوار به شــرکت ها و بکارگیری آنها در این مجموعه ها از 
دیگر اقداماتی است که انجام شده است. همچنین سطح ارائه تسهیلات 
برای زنان سرپرســت خانوار نیز متفاوت از قبل شده است. در این میان 
با توجه به اینکه نیمی از زنان سرپرست خانوار در بازه سنی ۵۵ الی ۶۰ 
سال قرار دارند، از این رو ایجاد اشتغال برای فرزندان آنها در دستور کار 
قرار دارد. وی با بیــان اینکه این حوزه دارای متولیان متعددی اســت 
که رقم آن به ۱۳ مجموعه می رســد، گفت: همه ایــن مجموعه ها باید 
با محوریت معاونت امور زنــان و خانواده فعالیت خــود را انجام دهند؛ 
همچنین برای پیشبرد اهداف نیاز به تصویب برخی قوانین است که در 

گذشته در مسیر مجلس و دولت رفت و آمد داشته است.

 ذبیح الله خداییان 
روز سه شنبه در 
نهمین نشست 
خبری در دوره 
تحول و تعالی 
ضمن گرامیداشت 
میلاد حضرت 
فاطمه زهرا سلام 
الله علیها درباره 
آخرین وضعیت 
رسیدگی به 
پرونده ساختمان 
پلاسکو گفت: 
این پرونده یکی 
از پرونده هایی 
بود که کار زیادی 
را می طلبید تا 
نقش دستگاه های 
مختلف مشخص 
شود. این پرونده 
به دادگاه ارجاع و 
اخیراً رای بدوی 
صادر شده است.

سفیر عمان در ایران از توسعه روابط 
بین دوکشور در حوزه حج وزیارت 
استقبال کرد

جامعه4

وزیربهداشــت عراق در دیــدار با رئیــس جمعیت 
هلال احمر ایران از توسعه همکاری های بهداشتی و 
درمانی بویژه تولید داروی ایرانی در عراق اســتقبال 

کرد.
 در این دیدار که در وزارت بهداشــت و محیط زیست 
عراق در شهر بغداد انجام شــد؛ هانی العقابی با ابراز 
رضایت از همکاری های متقابل دو کشــور در زمینه 
خدمات بهداشتی و درمانی و استقبال از افزایش این 
تعاملات با همکاری جمعیت هلال احمر ایران گفت: 
ما قبل از شــیوع کرونا در تفاهم با وزارت بهداشــت 
ایران توانســتیم از همــکاری تعدادی از پزشــکان 
متخصص و فــوق تخصص ایرانــی در مراکز درمانی 

عراق اســتفاده کنیم که این همکاری ها در تاسیس 
مرکز جراحی قلب ناصریه به اوج خود رسید.

وی گفــت: جمهــوری عراق بــه داروهــای تولید 
ایــران اعتمــاد دارد. اکنــون واردات داروهــای 
ایرانی بــه خصــوص داروها و کیت های آزمایشــی 
بــرای درمان های ژنتیکــی و داروهای شــیمیایی 
کنترل ســرطان برقرار اســت. جمعیت هلال احمر 
ایران می توانــد داروهای تولیدی در شــرکت های 
زیرمجموعه خــود را به مــا معرفی کند تــا وزارت 
بهداشــت عراق فرایند ثبت و مجوز واردات آن را به 

سرعت صادر کند.
وزیر بهداشــت عراق گفت: از اســتقرار و راه اندازی 

مراکز درمانــی جمعیت هلال احمر ایــران در نجف 
و کربلا خوشــحالیم و ما به عنوان نهاد ناظر و مرجع 
صدور مجــوز مراکز درمانی در کشــور عــراق، قول 
همکاری مناســب و تســریع در روند صدور مجوزها 
و کوتاه کردن روند اداری برای تعامــل بهتر با هلال 

احمر را می دهیم.
هانی العقابی در مورد همکاری دو کشــور در تبیین 
اســتراتژی مناســب برای کنترل همه گیری کرونا 
گفت: در عراق تاکنون سه پیک بزرگ کرونا را پشت 
سر گذاشتیم که پیک سوم بیشــترین مبتلا و تعداد 
کشــته ها را به جا گذاشــت. اما آنچه برای ما کمک 
کننده بود همکاری ایران با عــراق در زمینه تدوین 

پروتکل های مراقبتی و بهداشــتی در اولین روزهای 
گســترش همه گیری کرونا در عراق بود. همچنین 
روش های درمانی استفاده شده در درمان مبتلایان 
به کرونا بــا اســتفاده از تجربه های ایــران در مراکز 

درمانی عراق به اجرا درآمد.
رئیس جمعیــت هلال احمر ایران نیــز در این دیدار 
گفت: ما عــلاوه بر فــروش دارو به عــراق، آمادگی 
انتقال تکنولوژی را هم داریــم. جمعیت هلال احمر 
جمهوری اســلامی ایران چهار کارخانــه تولید دارو 
دارد که در صورت اعلام نیاز عراق می تواند شــعب و 
کارگاه های تولیدی مشــترکی را در این کشور ایجاد 

و راه اندازی کند.

وزیربهداشت عراق: به داروهای تولید ایران اعتماد داریم

 ســخنگوی قوه قضاییه با بیان اینکه حکم بدوی پرونده 
پلاسکو صادر شــده است، گفت: ۳۶ شــخص حقیقی و 
حقوقی تحت تعقیب قرار گرفتند که ۱۳ شخص از جمله 

دستگاه های اجرایی به جزای نقدی محکوم شدند.
 ذبیح الله خداییان روز سه شنبه در نهمین نشست خبری 
در دوره تحول و تعالی ضمن گرامیداشت میلاد حضرت 
فاطمه زهرا ســلام الله علیهــا دربــاره آخرین وضعیت 
رسیدگی به پرونده ساختمان پلاسکو گفت: این پرونده 
یکی از پرونــده هایی بود که کار زیــادی را می طلبید تا 
نقش دستگاه های مختلف مشخص شود. این پرونده به 

دادگاه ارجاع و اخیراً رای بدوی صادر شده است.
وی ادامه داد: ۳۶ شــخص از جمله حقیقــی و حقوقی 
تحت تعقیب قرار گرفتند که ۱۳ شخص از جمله دستگاه 
های اجرایی به جزای نقدی محکومیت پیدا کردند البته 
برخــی از افراد هم محکــوم به حبس شــدند. البته این 
پرونده در حال ارجاع به دادگاه تجدید نظر است. میزان 

قصور متعدد است و از ۲ درصد به بالا محرز شده است.
اقدامات موثری در راســتای قانونمندی دستگاه قضایی 

در جهت اجرای عدالت برداشته شد
خداییان با اشاره به اقدامات دســتگاه قضایی در ۶ ماهه 
نخســت دوره تحول و تعالی افزود: در این مدت اقدامات 
مفید و موثری در راســتای قانونمندی دستگاه قضایی و 
ســازمان های مرتبط و در جهت اجرای عدالت برداشته 
شده است. گام هایی که کاربردی بوده و نقش موثری در 

راستای احقاق حق داشته است.
وی ادامه داد: یکی از این اقدامــات که در همان روزهای 
ابتدایــی دوره تحول و تعالی به آن پرداخته شــد، توجه 

جدی به وضعیت زندانیان بود.
خداییان خاطرنشــان کرد: زندانیان از اقشــار آســیب 
پذیر هســتند و به لحاظ محدودیتی که در زندان برای 
آنها ایجاد می شــود و دسترســی به مســئولان ندارند، 
ممکن اســت حقوق آنها تضییع شــود و از اینرو ریاست 
قوه قضاییه شــخصا در زندان ها حضور پیــدا کردند و با 

زندانیان مستقیم صحبت کردند.
ســخنگوی قوه قضاییه اضافه کرد: دسترسی زندانیان 
به خانواده هــا از طریق اعطای مرخصــی و ملاقات های 
حضوری و تلفنی میســر شــد همچنین دسترســی به 

وکلای زندانیان میسر شده است.
وی با اشــاره به کاهش جمعیت کیفری زندانیان افزود: 
طبقه بنــدی زندانیــان نیز مــورد تاکید قــرار گرفت 
همچنین عدم اســتفاده از دســتبند و پابند نیز از دیگر 

موارد مورد تاکید در دوره تحول و تعالی است.
خداییان در پاســخ به ســوالی درباره نحــوه نظارت بر 
اجرای بخشــنامه حفظ حقوق زندانیان گفت: بخشنامه 
رئیس سازمان زندان ها در راســتای تاکیدهای ریاست 
قوه قضاییه درباره ســاماندهی به زندانها سامان و رعایت 
حقوق زندانیان صادر شده است و مشــتمل بر قوانینی 
اســت که از لحظه ای که زندانی وارد زندان می شــود تا 

خروج وی را دربرمی گیرد.
وی ادامه داد: در دســتورالعمل پیش بینی شــده است 
که مســئولان زندان ها نظارت بر اجرای دستورالعمل را 
برعهده دارند همچنین دادســتان ها، قضات در زندان ها 

و هیات حفظ حقوق شــهروندی نیز بر حسن اجرای این 
بخشنامه نظارت می کنند و چنانچه موارد خلاف قانون 

انجام شود برخورد قانونی انجام می شود.
آخریــن وضعیــت پرونــده هــای مهدی هاشــمی و 

محمدعلی نجفی
سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره آخرین 
وضعیت پرونده های مهدی هاشمی و محمدعلی نجفی 
گفت: ایــن دو فرد محکومیــت قطعی دارنــد و در این 
راستا در زندان به ســر می برند البته مانند سایر زندانیان 
مشــمول مرخصی هســتند اما تا کنون مشمول آزادی 

مشروط یا تعلیق مجازات قرار نگرفتند.
سازمان بازرســی درباره باز نشدن کیســه های هوا از دو 

شرکت خودروساز سوال کرد 
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره اظهارات 
پلیس در مورد تولید خودروهای بی کیفیت و تصادفات 
ناشی از این موضوع و تبدیل خودروها به آهن پاره گفت: 
وقتی تصادفی رخ می دهد ممکن اســت ناشی از عوامل 
مختلف از جمله نقــص خودرو، وضعیــت راه یا خطای 

راننده باشد.
وی ادامه داد: متاسفانه در پرونده ها کمتر به این موضوع 
توجه می شود و کارشناسان غالباً خطای راننده را اعلام 
می کنند. اگر نقصی در علایم هســت بایــد برای متولی 
قصور تعیین شــود و اگر خودرو اســتاندارد نیست باید 
قصور متولی آن لحاظ شــود و باید کارشناســان جنبه 
های مختلف را لحاظ کنند و اگر محکومیت صادر شود، 

دستگاه های متخلف بیشتر رعایت خواهند کرد.
خداییان با تاکید بر اینکــه متولیان به وظایف خود عمل 
کنند، خاطرنشــان کرد: تصادفات اخیر نشــان داد که 
دستگاه های مختلف سازمان استاندارد و وزارت صمت 
که بر استاندارد خودروها نظارت دارند،  باید وظایف خود 
را به درستی انجام دهند و در راســتای حقوق عامه باید 
قوه قضاییه ورود کند و ما در ســازمان بازرسی درباره باز 
نشدن کیسه های هوا از دو شرکت خودروسازی سوالاتی 
را پرســیدیم و آنها هم توضیحاتی ارائــه دادند مبنی بر 
اینکه اگر خودرویی از پشــت به خودروی دیگر برخورد 

کند، ممکن است کیسه هوا باز نشود.
پرونده دیگری برای حسین فریدون مفتوح است

سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره نام بردن 
از حسین فریدون در پرونده شرکت کروز گفت: فریدون 
در اجرای حکم قطعی که قبلا صادر شده است در زندان 
به ســر می برد و در جریان رســیدگی به پرونده شرکت 
کــروز نماینده  دادســتان ضمن قرائت کیفرخواســت 
مواردی را مطرح کردند که به ایشان رشوه پرداخت شده 

است.
وی ادامه داد: در این خصوص پرونده ای مفتوح اســت و 
منتهی به جلب دادرسی و کیفرخواســت نشده است و 
چنانچه دلایل و مدارک کافی وجود داشــته باشد منجر 
به احضار او خواهد شــد که بســتگی به دلایل و مدارک 

دارد و جدای از پرونده کروز رسیدگی می شود.
آخرین وضعیت پرونده های املاک مسعودیه

سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره املاک 
مســعودیه گفت: فردی با ارائه اســناد مالکیت و تقدیم 

دادخواســت به دادگاه هــای حقوقی مدعی اســت که 
املاک وراثتی آنها تحت تصرف قــرار گرفته و در مقابل 
متصرفــان هم ادعا دارند کــه املاک را با  اســناد عادی 

خریدند.
وی ادامه داد: این پرونده ها برخی منتهی به صدور حکم 
و خلع ید شــدند و برخی در جریان رسیدگی قرار دارد و 
تعداد پرونده ها به دلیل خواهان هــا و خواندگان متعدد 

است.
آخرین وضعیت رسیدگی به پرونده فساد در فوتبال 

سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره آخرین 
وضعیت رسیدگی به پرونده فســاد در فوتبال گفت: این 
پرونده چند سال قبل به دســتگاه قضایی ارجاع شده و 

مربوط به سال جاری نیست. 
وی ادامه داد: برای این پرونده  که از ســوی کمیســیون 
اصل ۹۰ ارســال شــده بود، قرار منع تعقیب صادر شد 
زیرا گزارش های ارســالی در این باره کلــی بود و نقش 
افرادی که در فســاد نقش داشتند، مشــخص نشده بود 
و بعد از تحقیقات در ســال ۹۸ این پرونده به صدور قرار 
منع تعقیب منتهی شد؛ البته در رابطه با وزارت ورزش و 

برخی قراردادها پرونده هایی تشکیل شده است.
آخرین وضعیت پرونده کرسنت 

سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره آخرین 
وضعیت پرونده کرسنت و رسیدگی به اتهام بیژن زنگنه 
گفت: این پرونده در جریان رسیدگی قرار دارد و دادگاه 
جهت تکمیل پرونــده، اســتعلاماتی را از برخی مراجع 

درخواست کرده است.
وی اظهارداشــت: این پرونده مقید به وقت نظارتی است 
و متهم هم تاکنون احضار نشــده است و به محض اینکه 
پاسخ استعلام از مراجع دریافت و نوبت رسیدگی تعیین 
شود و پس از آن متهمان احضار شود، چنانچه استنکافی 

صورت بگیرد برابر با قانون برخورد می شود.
قوه قضاییه مســتقیم در مبارزه با زمیــن خواری نقش 

ندارد
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره برخورد 
با ساحل خواری و تخریب ساختمان های غیرمجاز گفت: 
قوه قضاییه در صیانت از حقوق عامه جدی است و در این 
دوره هم درباره زمین خواری، حرایم، راهها  در دســتور 
کار قوه قضاییه قرار دارد همچنین برخی دســتگاهها به 
موجب قانون می توانند نسبت به رفع تجاوز بدون حکم 

دادگاه اقدام و قلع و قمع کنند.
وی ادامه داد: قوه قضاییه در برخــورد با زمین خواری و 
تجاوز به حریم رودخانه ها و راه ها جدی اســت و از خود 
شروع کرد و در همین راستا  ساختمانی که در بستر رود 
چالوس متعلق به  دستگاه  قضایی بود تخریب کرد البته 

این ملک مربوط به قبل از انقلاب بود.
خداییان تصریح کرد: قــوه قضاییه در مبــارزه با زمین 
خواری و صیانت از حقوق عامه از خود شروع  کرده است 
البته در بحث مبارزه با زمین خــواری قوه قضاییه نقش 
ندارد و باید دید کسی که متولی حفاظت حریم رودخانه  
است  یا حفاظت از حریم راه  را برعهده دارد آیا به وظایف 

خود عمل کرده یا نه.
ســخنگوی قوه قضاییــه افزود:همکاران مــا در چنین 

مواردی به ترک فعل های دستگاه ها توجه دارند و اگر بر 
اثر ترک فعل مسئولان دســتگاه ها تضییع حقوق دولتی 

صورت گیرد، به ترک فعل مسئولان ورود می کنیم.
خداییان اضافــه کرد: دســتگاه قضایی در ایــن موارد 
جدی اســت و به صورت نمادیــن هم ایــن کار را انجام 
داد همچنین با توجه به تاکیدهــای رئیس قوه قضاییه، 
دادستان کل کشور نیز به دادســتان های سراسر کشور 

دستور داد تا در این موارد به صورت جدی ورود کنند.
تورم عناوین مجرمانه در قوانین

ســخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به این ســوالی درباره 
اقدامات دستگاه قضایی درباره کاهش عناوین مجرمانه 
گفت: کشــور ما با تورم عناوین مجرمانه مواجه اســت و 

طبق گفته کارشناسان، ۱۱ هزار عنوان مجرمانه داریم. 
وی ادامه داد: تعداد عناوین مجرمانــه در قوانین ما زیاد 
اســت و این موضوع مشکل آفرین اســت زیرا باعث می 
شــود مردم ندانند چطور رفتار کنند که عمل آنها جرم 
شناخته نشــود. این در حالی است که بســیاری از این 

عناوین می تواند جنبه کیفری نداشته باشد. 
خداییان اضافه کرد: ضمانت اجرایی کیفری در بسیاری 
از موارد باعث ایجاد برخی مشکلات شده است. بر اساس 
قانون، کاهــش عناوین مجرمانه از وظایــف قوه قضاییه 

است که این نیاز به همکاری مجلس دارد.
وی خاطرنشــان کرد: البتــه حذف عناویــن مجرمانه 
مشمول جرایم مهم از جمله مفاســد اقتصادی نخواهد 

بود.
آخرین وضعیت اجرای دستورالمعل بازپس گیری اموال 

نامشروع مسئولان
سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره آخرین 
اقدامات دســتگاه قضایی درباره اجرای دســتورالعمل 
بازپس گیری اموال نامشروع مسئولان گفت: در سال ۹۹ 
قوه قضاییه نســبت به تهیه این دستورالعمل اقدام کرد و 
قرار شد قوه قضاییه سامانه ای طراحی کند تا افراد بتوانند 
گزارش های خود را به ســامانه اعلام کنند و در این رابطه 

سامانه طراحی شد و در اختیار دادستانی قرار گرفت.
وی افزود: طبق آخرین اطلاعاتی که داریم، دادستانی کل 
کشور اعلام کرده اســت که گزارش هایی واصل شده اما 
گزارشی که بتواند مبنای تشــکیل پرونده  باشد، دریافت 
نشــده و تا کنون پرونده ای در این رابطه تشــکیل نشده 

است.
خداییان اظهارداشــت: البته نهادهــای مختلفی در این 
رابطه مسئول هســتند و می توانند به دادستان ها اعلام 
کنند و چنانچه موردی به قوه قضاییه ارســال شود، آماده 

رسیدگی هستیم.
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره اقدامات 
صورت گرفته در ارتباط بــا تعیین تکلیف انبارهای اموال 
تملیکی بعد از بازدید ریاســت قوه قضاییه گفت: اکنون 
وضعیتی که در این انبارها وجود دارد قابل مقایسه با قبل 
نیســت و اخیرا جلسه ای با رئیس ســازمان جمع اوری و 
فروش اموال تملیکی و رئیس گمرک داشتم و از اقدامات 
انجام شــده راضی بودند همچنین در این راستا، سازمان 

تعزیرات حکومتی اقدامات خوبی انجام دادند.
وی با اشــاره به اینکه در رابطه با ســاماندهی این انبارها 
باید به ترک فعل ها توجه شود، افزود: شخصا از انبارهای 
گمرک و سازمان اموال تملیکی بوشهر بازدیدی داشتم و 

ساماندهی خوبی انجام شد که باید استمرار داشته باشد.
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره تضامین 
بانکی برای دریافت تسهیلات و مشکلاتی که برای ضامن 
ایجاد می شــود، گفت: کســی که ضمانت فرد دیگری را 
می پذیرد، اعلام می کند چنانچه آن شخص به تعهد خود 
عمل نکرد، من این کار را انجام خواهم داد و ضامن تکلیف 

دارد.
وی ادامه داد: منتها این موضوعی نیســت که به دستگاه 
قضایی ربط داشته باشد و دولت باید ورود کند و اوضاع را 
سامان دهد که اینطور نباشد که برای ۱۰ میلیون، چهار 
ضامن معرفی شود و این برای همه مشکل ایجاد کند که 
دولت هم ورود کرده و اقدامات خوبی انجام شده که اخیرا 
هم اعلام شــد برای وام کمتر از ۱۰۰ میلیون ریال ضامن 

لازم نباشد.
سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره آخرین 
اقدامات دســتگاه قضایــی در زمینه مبارزه با مفاســد 
اقتصادی گفت: این موضوع همیشــه در دستور کار قوه 
قضاییه بوده و در این دوره هم با جدیت پیگیری می شود 
و پرونده های متعددی در مجتمع ویژه جرایم اقتصادی و 
استان ها در جریان  رسیدگی قراردارد و تعدادی به صدور 

حکم منتهی شده است. 
وی ادامه داد: اخیراً هم پرونده هــای مهمی در دادگاهها  
مطرح است که به صورت علنی برگزار شد و به استحضار 
مردم رســید؛ از جمله پرونده متهمان شــرکت کروز که 
۱۸ نفر به اتهــام اخلال در نظام اقتصــادی تحت تعقیب 
هستند و پرونده متهمان شــهرداری لواسان با ۵۱ متهم 
است همچنین  پرونده مربوط به شهرداری شهریار که ۳۶ 

نفر تحت تعقیب هستند.
خداییان خاطرنشــان کرد: برخورد با مفاســد اقتصادی 
مقطعی نیســت و بــه صورت مســتمر در دســتورکار 
قوه قضاییه قــرار دارد و با جدیت و کمک دســتگاه های 

اطلاعاتی، امنیتی و ضابطین آن را دنبال می کنیم.

سخنگوی قوه قضاییه:

حکم بدوی پرونده پلاسکو صادر شد
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مدیرعامل شرکت گاز اردبیل: 
گازرسانی به 88 روستا در 

دست اجرا است

مدیرعامل شرکت گاز استان اردبیل گفت: گازرسانی به ۸۸ روستای استان اردبیل 
در حال اجراســت تا افزایش پوشش جمعیت روســتایی را در استان اردبیل شاهد 

باشیم.
سردار اسماعیلی ۵ بهمن در جریان بازدید از آخرین وضعیت گازرسانی به مناطق 
روســتایی اظهار کرد: همزمان با ایام الله دهه فجر ســاکنان بیش از ۳۵ روســتای 
استان اردبیل از نعمت گاز طبیعی بهره مند خواهند شد تا جمعیت روستایی تحت 

پوشش نعمت گاز به بیش از ۸۵ درصد برسد.
وی ســرانه خانوارها را در بهره مندی از گاز طبیعی ۴۵ میلیــون تومان اعلام کرد 
و گفت: شــرکت گاز برای هر خانوار ۴۵ میلیون تومان تأمیــن منابع می کند تا گاز 

مورد نیاز آنها تأمین و در محل درب منزل تحویل آنها شود.
مدیرعامل شــرکت گاز اســتان اردبیل تصریح کرد: هم اکنــون یک هزار و ۵۴۰ 
روستای استان اردبیل از نعمت گاز برخوردار هســتند و در کنار آن تمام شهرهای 

استان از گاز طبیعی استفاده می کنند.
اسماعیلی فشار گاز را در شهرهای مختلف اســتان مطلوب ارزیابی کرد و افزود: در 
دورترین نقطه که اصلاندوز است، فشار گاز ۴۰۰ و در سایر مناطق بین ۶۴۰ تا ۵۳۰ 

فوت است که هیچ مشکلی از بابت افت فشار گاز نداریم.
وی مصرف روزانه گاز را در این روزهای ســرد زمســتان بیــش از ۱۲ میلیون متر 
مکعب در روز اعلام کرد و ادامه داد: امیدواریم مردم همچنان شرایط مصرف بهینه 

و درست را رعایت کرده تا ما زمستان بدون قطعی و افت فشار گاز را سپری کنیم.
اسماعیلی در بخش دیگری از ســخنان خود خاطر نشان کرد: با نظارت های دقیق 
اجازه نمی دهیم تا افت فشار در تأمین گاز اتفاق بیفتد که قطعا فشار گاز را به بالای 

۲۰۰ فوت خواهیم رساند.
وی از آمادگی اکیپ های امداد و تعمیرات برای خدمات رســانی اضطراری خبر داد 
و اضافه کرد: با توجه به اینکه در ۲۶ استان کشــور در یک هفته اخیر دمای هوا زیر 
صفر رسیده ما با افزایش مصرف گاز در کشور روبه رو هستیم که قطعا ضروری است 
هموطنان با کاهش یک درجه ای دمای هــوا و مراعات دمای رفاه به پایداری تأمین 

گاز کمک کنند.

۳۶8طرح اشتغال و مسکن مددجویان 
بهزیستی دهه فجر در ایلام افتتاح می شود

مدیر کل بهزیستی ایلام گفت: ۳۶۸طرح اشتغال و مسکن مددجویان زیر پوشش 
همزمان با بزرگداشــت دهه فجر انقلاب اســلامی در مناطق مختلف این استان 

افتتاح می شود.
» زهرا همتی« با اعــلام این خبر، اظهار کرد:  از این شــمار طرح ۳۰۲مورد مربوط 
به حوزه اشــتغال و ۶۶ مورد نیز مســکن بوده که در طول دهه مبارک فجر انقلاب 

اسلامی مورد بهره برداری قرار خواهند گرفت.
وی با بیان اینکه  به مناسبت ســالگرد پیروزی انقلاب اسلامی گازکشی ۱۶۴واحد 
مسکونی مددجویان نیز انجام و مســتمری ۵۰۰خانوار مددجو نیز برقرار خواهد 
شد، تصریح کرد: رایگان شدن خدمات توانبخشــی برای عموم مردم، افتتاح مرکز 
مثبت زندگی شهرســتان ملکشاهی، واگذاری ۱۰دســتگاه چرخ خیاطی به زنان 
سرپرســت خانوار و برگزاری اردوی جهادی خدمت رسانی به جامعه هدف و اقشار 

آسیب پذیر در مهران را از دیگر برنامه های دهه فجر امسال است.
مدیر کل بهزیستی ایلام تصریح کرد: برگزاری جشن ســالگرد پیروزی انقلاب در 
مراکز بهزیســتی، تجلیل از زنان سرپرســت خانوار و گروه های همیار سرپرست 
خانوار موفق، بازدید از مراکز بهزیســتی و منازل مددجویان، برگزاری مســابقات 
فرهنگی، ورزشــی ویژه جامعه هدف و کارکنان و اجرای مانور خودرهای اورژانس 

اجتماعی نیز برگزار خواهد شد.

مدیرعامل شرکت گاز استان خبر داد:

گازرسانی به ۴۵۰ منزل مسکونی 
خانواده های محروم ایلام

مدیرعامل شــرکت گاز اســتان ایلام گفت: این شــرکت طبق مصوبه مجلس 
شورای اســلامی، انجام اشتراک پذیری و واگذاری اشــتراک گاز به خانوارهای 

تحت پوشش نهادهای حمایتی را بصورت رایگان واگذار کرده است.
»عباس شــمس اللهی«  با بیان اینکه اجرای این طرح در راستای مصوبات سفر 
رئیس جمهور به استان بوده اســت، اظهار کرد: خانوارهای استفاده کنندگان از 
این طرح )کمیته امداد امام )ره( و بهزیســتی اســتان ایلام( باید فاقد اشتراک 

قبلی گاز بوده و تحت پوشش نهادهای حمایتی باشند.
مدیرعامل شــرکت گاز اســتان ایلام با اشــاره به اینکه این افراد پس از تأئید و 
معرفی از ســوی نهادهای حمایتی و اخذ اســتعلام از ســامانه امور مشترکین 
شــرکت گاز مبنی بر نداشتن اشــتراک قبلی گاز یا اســتفاده از امتیاز رایگان 
اشتراک پذیری گاز، مشمول پرداخت هزینه گازکشــی داخلی منازل حداکثر 
به مبلغ ۶۰ میلیون ریال می شــوند، افزود: طی این تفاهم نامه عملیات اجرایی 
گازکشــی داخلی منازل بر عهده نهادهای حمایتی می باشد که پس از بررسی 
اســناد مالی و تاُیید صحت آنها، هزینه آن به حســاب نهاد معرفی کننده واریز 

می شود.
شــمس اللهی ادامه داد: طبق لیست ارســالی خانوارهای معرفی شده از سوی 
نهادهای حمایتی، ۱۶۴ خانوار تحت پوشــش بهزیســتی و ۲۸۶ خانوار تحت 
پوشــش کمیته امداد حضرت امام )ره( اســتان ایلام جهــت پرداخت هزینه 

گازکشی مشمول خواهند شد.
وی از آغاز عملیات اجرایی گاز کشی به داخل منازل خانواده های تحت حمایت 
بهزیستی و  کمیته امداد در سطح استان خبر داد و تصریح کرد: در مجموع برای 
گازکشــی به منازل خانوارهای محروم اســتان، مبلغ ۲۷ میلیارد ریال از محل 
منابع داخلی شرکت ملی گاز و مصوبات ســفر رئیس جمهور به استان در قالب 
تفاهم نامه مذکور مصوب شــده اســت که همزمان با میزان پیشرفت فیزیکی 

پروژه ها پرداخت می شود.

5 استان

اســتاندار گیلان گفــت: سیاســت دولت 
سیزدهم این است که تمام بنگاه ها و شرکت 
های تولیدی تعطیــل و نیمــه تعطیل را با 

حداکثر ظرفیت راه اندازی و فعال کند.
اســدالله عباســی در حاشــیه بازدیــد از 
کارخانه های ایران پوپلین و صنایع پوشش 
رشــت در جمع خبرنگاران، تعطیل و نیمه 
تعطیل شدن بسیاری از فضاهای تولیدی و 
صنعتی را به بهانه اصل ۴۴ دانســت و اظهار 
کرد: متاســفانه به بهانه واگــذاری، چنین 
سرمایه های عظیمی به دســت افراد نااهل 

سپرده می شود و پس از مدتی کارخانه ها را 
رها می کنند و به سمت سودجویی می روند.

وی صنایــع پوشــش، ایران پوپلین، برک، 
فومنــات و خــاور را از کارخانجات بســیار 
بزرگ گیلان با هزاران نفر اشتغال دانست و 
افزود: زمانی که مرزها را به سوی واردات باز 
کردیم، کارخانجات ما که تولیدات صادراتی 

داشتند، زمین گیر شدند.
استاندار گیلان، با اشاره به سفر سال گذشته 
آیت الله دکتر رئیسی به گیلان در مقام عالی 
قضایی، عنوان کرد: با دستور قضایی آیت الله 

رئیسی در بهمن ۹۹، کارخانه صنایع پوشش 
راه اندازی شد و ســرمایه گذار پای کار است. 
عباسی، با بیان اینکه یکی از خطوط کارخانه 
فعال شــده و باید برای فعال شدن خط های 
بعدی به ســرمایه گذار کمک کنیم، متذکر 
شــد: باید این کارخانه را به حداکثر ظرفیت 
برســانیم و هر ســالن تولید ظرفیت حدود 
۱۸۰ نفر اشــتغال را دارد و بایــد به هزار نفر 

برسد.
وی ایران پوپلین را از برندهای گیلان دانست 
و اضافه کــرد: این کارخانه فعــلا کارمزدی 

فعالیت مــی کند و در اختیار بانک هاســت 
لذا بانک ها یا باید ایــن کارخانه را واگذار و یا 

خودشان سرمایه گذاری کنند.
اســتاندار گیلان، بــا بیان اینکه مشــکل 
قضایی این واحد تولیــدی با جدیت برطرف 
خواهد شــد، گفت: سیاست دولت سیزدهم 
این اســت که تمام بنگاه ها و شــرکت های 
تولیدی تعطیل و نیمــه تعطیل را با حداکثر 
ظرفیت راه اندازی و فعــال کند و امیدواریم 
که کارخانجات گیلان را به شــکوفایی مورد 

انتظار مردم برسانیم.

استاندار گیلان: سیاست دولت سیزدهم راه اندازی حداکثری بنگاه های تولیدی است

رئیس سازمان 
مدیریت و 

برنامه ریزی 
آذربایجان شرقی 

بر لزوم 
استفاده موثر از 

تسهیلات بانکی، 
ظرفیت های 

صندوق پیشرفت 
و عدالت و وجوه 

اداره شده در 
بخش کشاورزی 

تاکید کرد.

رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی استان 

اردبیل گفت: در سال 
تولید، پشتیبانی ها 

و مانع زدایی ها 
با تقویت 

سرمایه گذاران 
جهش تولید 

محصولات گلخانه ای 
را در استان اردبیل 

شاهد هستیم.

رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامه ریزی 
آذربایجان شــرقی بر لزوم اســتفاده موثر از 
تســهیلات بانکی، ظرفیت هــای صندوق 
پیشــرفت و عدالــت و وجوه اداره شــده در 

بخش کشاورزی تاکید کرد.
محمد فرشکاران در نشســتی با نمایندگان 
تشکل های بخش کشــاورزی استان اظهار 
کــرد: امنیت غذایــی به بخش کشــاورزی 

متصل اســت که بــه هیــچ نمی تــوان از 
اســتانداردها و پروتکل هــای مربوط به آن 
عدول کرد. وی با اشــاره به نظام ســنتی و 
مسائل و مشــکلاتی که در این بخش وجود 
دارد، افزود: بخش کشــاورزی مــا فاقد یک 
استراتژی و راهبرد بلندمدت بوده است؛ در 
هر صورت باید واقعیت هایی را در نظر بگیریم 
و بر اساس این واقعیت ها برنامه ریزی کنیم.

فرشــکاران همچنین بیان کرد: اگر فعالان 
این عرصه با خودباوری و اســتفاده از متدها 
و روش های اصلاحی به ســمت کشــاورزی 
مدرن حرکت کــرده و ارزش افزوده بخش 
بالا رود، می تواند محرک ســایر بخش ها نیز 

باشد.
رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامه ریزی 
آذربایجان شــرقی بر لزوم اســتفاده موثر از 

تســهیلات بانکی، ظرفیت هــای صندوق 
پیشــرفت و عدالــت و وجوه اداره شــده در 
بخش کشــاورزی تاکید کرده و اضافه کرد: 
قطعا اعتباراتی در لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ 
برای بخش کشاورزی لحاظ و فضاها نسبت 
به اســتان ها بازتر می شــود که باید از نتایج 
بررسی های کارشناسی استفاده کرده نسبت 
به اجرای پروژه های نرم و سخت اثربخش در 

این حوزه اقدام شود.
وی همچنیــن ایجاد ســاختاری بــا مبانی 
صحیح، دقیق و حرکت رو به رشــد، تعالی و 
دوام را در بخش کشــاورزی استان ضروری 

عنوان کرد.
فرشــکاران بر لزوم اجرایی کردن کشاورزی 
قــراردادی و تکمیل زنجیــره ارزش در این 
بخش تاکیــد و اضافه کــرد: بایــد از روال 
کشاورزی سنتی خارج شویم اما اگر کشاورز 
احساس کند منافعش به خطر می افتد شاید 
وارد عرصه نشود و نسبت به حفظ روش های 
سنتی کشاورزی از خود مقاومت نشان دهد.

وی خاطرنشان کرد: تشــکیل شرکت های 
تعاونی کشــاورزی و حضور دولت به عنوان 
تضمین کننده سود و ســرمایه اقدام موثری 
می تواند باشد؛ البته این مسئله زمان بر بوده 
و نیاز به فرهنگ سازی های اساسی دارد که 
اگر بازخورد کشاورزان نســبت به اقدامات 
این چنینی منفی باشــد احتمال ســوخت 

منابع و سرمایه بسیار زیاد است.
به نقل از روابط عمومی ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی آذربایجان شــرقی، وی در پایان 
ادامه داد: اگر بازار عرضه و تقاضا بتواند تعادل 
خود را حفظ کنــد، خروج دولــت از عرصه 
کشاورزی مطلوب اســت اما اینجا مانعی به 
نام امنیت غذایی وجود دارد و بحث نفع آوری 
باعث شــکنندگی قیمت ها در بازار می شود؛ 
بنابرایــن دولت باید در تعیین ســقف و کف 
قیمت حضور داشــته باشــد تا بتواند تعادل 

بازار را حفظ کند.

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی تاکید کرد

لزوم استفاده از ظرفیت های صندوق 
پیشرفت و عدالت در بخش کشاورزی

رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی اســتان اردبیل گفت: در سال تولید، 
پشــتیبانی ها و مانع زدایی ها با تقویــت ســرمایه گذاران جهش تولید 

محصولات گلخانه ای را در استان اردبیل شاهد هستیم.
خلیل نیکشــاد ۵ بهمن در جلســه تخصصی بررســی آخرین وضعیت 
توسعه شــهرک های گلخانه ای در اردبیل اظهار کرد: صنعت گلخانه ای 
در دنیا از ده ها ســال پیش با خیز مناســب مورد توجه قــرار گرفته و به 
مفهوم تولید در فضای بسته، شاهد افزایش توانمندی در تولید و اشتغال 

هستیم.
وی تصریح کرد: تولید در فضای بســته و گلخانه ۱۰ برابر تولید در مزرعه 
اســت و عملکرد آب در فضای گلخانه ای ۸ تا ۱۰ برابــر عملکرد تولید در 

مزارع و فضای باز است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی اســتان اردبیل اشتغالزایی انجام شده در 
این حوزه را ۱۰ برابر فضای باز اعلام کرد و گفت: همه اینها شاکله و نقطه 

ثقل تأمین امنیت غذایی و اقتصادی کردن فرآیند تولید است.
نیکشــاد افزود: وزارت جهاد کشاورزی در رســیدن به این هدف مقدس 
تلاش کرده تا از ســرمایه گذاران حمایت هــای لازم را انجام دهد که در 
استان اردبیل نیز خیز مناسب در توسعه شهرک های گلخانه ای برداشته 

شده تا در این بخش بتوان به اهداف مورد نظر دست پیدا کرد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود خاطر نشان کرد: تا سال ۹۶ مجموع 
شهرک های گلخانه ای استان ۱۴ هکتار بود که در حال حاضر این رقم به 
۱۶۰ هکتار گلخانه فعال رسیده که یک رشد یک هزار و ۲۰۰ درصدی را 

نشان می دهد.
نیکشاد اضافه کرد: بزرگترین مجتمع گلخانه ای با ایجاد زیرساخت های 
مورد نیاز در مغان با یک هزار و ۶۰۰ هکتار در حال اجراســت که تاکنون 

۵۷۰ هکتار آن به متقاضیان واگذار شده و ۲۵۰ 
هکتار نیز در دست اجراست.

وی از ســاخت ســازه های مقاوم در توســعه 
گلخانه ها در این منطقه خبر داد و بیان کرد: این 
توجه جدی به همت مسئولان استانی زمینه ای 
را فراهم کرده تا جایگاه استان از انتهای جدول 
نظام گلخانه ای در کشــور به رتبه تک  رقمی و 

ممتاز ارتقا یابد.
نیکشــاد ادامه داد: حفظ این جایگاه و ارتقا آن 
مورد هدف گذاری قــرار گرفته و در حال حاضر 
در شمال استان سرمایه گذاری ۲ هزار میلیارد 
تومانی بخــش خصوصی را با همــکاری بانک 
کشاورزی در پرداخت تسهیلات شاهد هستیم.

وی در مورد بازار فــروش این محصولات اظهار 
کرد: خوشه صادرات محصولات گلخانه ای، مدیریت بازار و جریان سازی 
در این حوزه بســیار مهم است و با تاکید اســتاندار اردبیل در دستور کار 

اتاق بازرگانی و سایر متولیان قرار گرفته است.
نیکشــاد تصریح کرد: علاوه بر شــمال اســتان، در جنوب اســتان نیز 
شهرستان خلخال از استعداد خوبی در توسعه گلخانه ها برخوردار است 
که هم اکنون تولید گل های رز شاخه بریده در این شهرستان و صادرات 

آن انجام می شود.
وی در ادامه سخنان خود گفت: در ورود به بازارهای داخلی و بین المللی 
نباید از ۳ عنصر بسته بندی، برندینگ و ســرتینگ مناسب غفلت کنیم 
چرا که امروز مردم بیشتر به ســمت مصرف محصولات گلخانه ای رغبت 

نشان می دهند.
نیکشاد به احداث ۲ سردخانه در کنار شهرک گلخانه ای مغان اشاره کرد 
و افزود: باید الزامات صادرات شــیفی و استاندارد مورد توجه قرار گرفته و 
بتوانیم با روان ســازی ضوابط و مقررات و پرداخت تسهیلات کم بهره به 

تقویت و توسعه این بخش کمک کنیم.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی اســتان اردبیل خاطر نشان کرد: با هدف 
تأمین امنیــت غذایی و کمک بــه فرآیند تولید و اقتصــادی کردن آن، 
سرمایه گذاری در حوزه محصولات گلخانه ای بسیار مهم به نظر می رسد 
و ما آمادگی داریم از ســرمایه گذاران خارجی و خارج از استان نیز در این 

زمینه استفاده کنیم.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی اردبیل خبر داد: جهش تولید محصولات گلخانه ای در اردبیل

نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه یزد با بیان اینکه اهل 
بیت)ع( و شــیعه همواره در مظلومیت بوده اند، گفت: مداحان و 

شعرای آیینی، مکتب شیعه و اهل بیت را به جهان معرفی کنند.
آیــت الله »محمدرضا ناصری« در مراســم دیدار بــا مداحان و 
شعرای آیینی اســتان یزد با بیان این که شــعر و مدیحه سرایی 
اگر ممزوج با یک حقیقت باشد که آن حقیقت عشق به خداست، 
بســیار موثر خواهد بود، اظهار کرد: شــعری که از جان و ســوز 
دل برخیزد و برای خدا باشــد، قلوب را متحول می کند و اثر آن 

چندین برابر خواهد بود.
وی عنوان کرد: اســاس و پایه همه امور باید برای خدا باشــد و 
امام خمینی)ره( نیز همواره بر این نکته تاکید داشــت و خود نیز 
انسانی بود که تمام ســخنان و حرکات و رفتارش با نیت خدایی 

بود.
ناصری عنوان کرد: ما در همه حرکات خود باید احیاگر امر الهی 
و احیاگر سیره اهل بیت)ع( و سنت پیامبر)ص( باشیم و مسیر ما 

باید مسیر احیای امر پیامبر و ائمه اطهار)ع( باشد.

امام جمعه یزد تاکید کرد: شــعرای آیینی نیز اگر می بینند شعر 
آنها از مســیر خدا و اهل بیت)ع( دور اســت، بدانند که در مسیر 

احیای اهل بیت)ع( حرکت نکرده اند.
وی با بیان اینکه دشــمنان اسلام از صدر اســلام تاکنون تلاش 
کرده اند تا نامی از خدا، دین، پیامبر)ص( و ائمه)ع( نباشد، افزود: 
اهل بیت)ع( در مظلومیت و غربت هســتند و شعرا و مداحان در 
اشــعار و مداحی های خود، این مظلومیت را به نمایش بگذارند و 

سیره و منش و سبک زندگی آنها را برای مردم تبیین کنند.

امام جمعه یزد: مداحان و شعرای آیینی، مکتب شیعه را به جهان معرفی کنند

   شماره           3242   
  چهارشنبه  6     بهمن      1400

   سال دهم



ملی پوش پر افتخار کشــتی ایران گفت: با برتری مقابل »تیلور« یک کار 
نیمه تمام را به پایان رساندم و تا زمانی که بدنم اجازه بدهد و آماده باشم 

در خدمت تیم ملی هستم.
 »حســین یزدانی« در گفت وگویی رادیویی اظهار داشت: هم اکنون در 
اردو هســتیم و برای دیدار با آمریکا که ۲۳ بهمن ماه برگزار می شــود، 
آماده می شویم. از آمادگی نسبی برخوردار هستیم اما این آمادگی در حد 
مسابقات جهانی و المپیک نبوده چرا که مسابقات دوستانه و تک کشتی 
است. امیدوارم که اتفاق خاصی رخ ندهد و ورزشــکاران بتوانند کشتی 

خوبی را به نمایش بگذارند.
یزدانی در پاسخ به این سوال که در سال ۲۰۲۲ در چه مسابقاتی شرکت 
می کند؟ عنوان کرد: در ابتدا هدفم مســابقات جهانی اســت. با توجه به 
شرایط بدنی خود، در صورت ایده آل بودن و تشخیص مربیان اگر بتوانم 

به تیم ملی کمک کنم حتما در کنار آنان خواهم بود.
وی از فشــار روانی خود بعد از پیروزی برابر تیلور گفت: فشار روانی قطعا 
کمتر شده و توانستم یک کار نیمه تمام را به لطف خدا و دعای مردم تمام 
کنم. خیلی از هواداران و علاقه مندان این رشــته به دنبال این بودند که 
این کشتی گیر آمریکایی را شکست دهم. توانســتم نیمی از انتظارات را 

جبران کنم. امیدوارم در مسابقات آتی دل میلیون ها ایرانی را شاد کنیم.
قهرمان جهان با اشــاره به شــرایط بدنی خوب خود خاطرنشــان کرد: 
امیدوارم از لحاظ روحی و روانی برای مســابقات آمادگی لازم را داشــته 
باشیم. هدفم تا المپیک ۲۰۲۴ هســت. تا زمانی که بتوانم کمکی به تیم 
ملی کنم، در این بازه زمانــی از هیچ چیزی دریغ نخواهــم کرد. در این 
سال ها تمام تلاشــم بر این بود تا پله به پله قدم بگذارم. اگر تا بعد از سال 
۲۰۲۴ هم بدنم پاسخگو باشد و بتوانم کشتی بگیرم قطعا این کار را انجام 
می دهم. هر ســال به صورت شــخصی یک هدف جهانی و یا آسیایی را 
برای خود در نظر می گیرم. یک ارزشیابی هم برای المپیک ۲۰۲۴ انجام 

دادم تا یک مدال خوشرنگ به مردم کشور هدیه دهم.

برای دیدار با عراق؛
موافقت FIFA و AFC با حضور تماشاگران تیم 
ملی ایران در ورزشگاه

فدراســیون جهانی فوتبال و کنفدراسیون فوتبال آســیا با درخواست 
فدراسیون ایران برای حضور تماشــاگران طبق پروتکل های بهداشتی 

موافقت کرد.
فدراســیون فوتبال ایران برای پذیرایی احتمالی از تماشــاگران فوتبال 
در جریان دیدار تیم های ملی ایران و عراق درخواســت خود را به فیفا و 

AFC ارسال کرد تا آنها نظر نهایی خود را در این باره اعلام کنند.
فدراســیون جهانی فوتبال در پاســخ به این موضوع ضمن اعلام رعایت 
پروتکل های بهداشــتی مندرج در بازی های بین المللی از ایران خواست 
تا موضوع را با AFC در میان گذاشــته و با تأیید ناظران کنفدراســیون 

فوتبال آسیا و افسران اجرایی این دیدار، از هواداران پذیرایی کنند.
فدراسیون فوتبال ایران اعلام کرده اســت با توجه به سویه »امُیکرون« 
نیاز است تا مجوزهای داخلی برای حضور هواداران صادر شود تا مشکلی 

از لحاظ ایمنی اجتماعی برای شهروندان به وجود نیاید.
AFC نیز با بررســی شــرایط ورزشــگاه آزادی و همچنین تصمیم بر 
اســتفاده ۲۰ درصدی از این ظرفیت مجوز حضور هواداران در بازی تیم 
ملی ایران و عراق را به شــرط تزریق واکســن های مورد تأیید ســازمان 

بهداشت جهانی به فدراسیون فوتبال ایران داده است.
همچنین فدراســیون فوتبال ایران متعهد شده اســت در صورت ورود 
هواداران اطلاعات بهداشــتی مربوط به هر یک از تماشاگران را به وضوح 
از طریق سامانه بلیت فروشی دریافت می کند تا در صورت نیاز در اختیار 

مسئولان اجرایی نیز قرار دهد.
از این رو با توجه به جلســات متوالی چند روز گذشــته در داخل کشور، 
فدراســیون فوتبال منتظر اعلام وزارت ورزش برای معرفی سامانه بلیت 
فروشی است تا بتواند از هواداران پذیرایی کند. ستاد ملی مقابله با کرونا 
در ورزش با توجه به شیوع دوباره ویروس کرونا قرار است تصمیم گیری 
نهایی را انجام داده و به نهادهای مرتبط بــا برگزاری بازی ایران و عراق با 

حضور تماشاگر اعلام کند /.
دیدار تیم هــای ملی فوتبال ایران و عراق ســاعت ۱۸ پنجشــنبه هفته 
جاری در مرحلــه مقدماتی انتخابــی جام جهانی ۲۰۲۲ در ورزشــگاه 

آزادی به مصاف همدیگر می روند.

تلاش مسئولان کشتی مازندران برای 
برگزاری جام های بین المللی

هیات کشــتی اســتان مازندران در نظر دارد دوباره بتواند جام های بین 
المللی را در این خطه قهرمان پرور میزبانی کند.

 عسکری محمدیان رئیس هیأت کشــتی استان مازندران اعلام کرد این 
هیأت در حال تلاش برای برگزاری جام های بین المللی موحد و حبیبی 
اســت. به گفته وی هیأت کشــتی مازندران به منظور پاسداشت مقام و 
جایگاه امامعلی حبیبی و عبدالله موحد دو قهرمان بزرگ تاریخ کشــتی 
مازندران در صدد برگزاری جام های بیــن المللی بود که البته یکی از این 
جام ها با حضور چند تیــم خارجی در دوره ریاســت مرحوم محمدرضا 

یزدانی خرم در قائمشهر برگزار شد.

رئیس فدراسیون 
پزشکی ورزشی بر 
لزوم به کارگیری 
تمهیدات سخت 
گیرانه تر برای 
مبارزه با کرونا در 
شرایط فعلی تاکید 
کرد اما در عین حال 
گفت بعید است 
به سمت تعطیلی 
دوباره ورزش 
کشیده شویم.

دبیرکل کمیته ملی 
المپیک گفت: تلاش بر 
این است تا انتخابات 
کمیته ملی المپیک در 
اولین فرصت ممکن 
برگزار شود و در این 
مسیر شفاف عمل 
می کنیم تا شبه ای 
ایجاد نشود. هیات 
اجرایی یکشنبه آینده 
در جلسه فوق العاده، 
دستورالعمل انتخابات 
را بررسی خواهد کرد.

یزدانی: با برتری مقابل »تیلور« یک 
کار نیمه تمام را به پایان رساندم/ 
هدف اولم مسابقات جهانی است
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ســرمربی ذوب آهــن گفــت: برخــی بازیکنانم 
انتظارات را بــرآورده نکردند. در نیم فصل ســعی 
می کنیم تغییــرات لازم را ایجاد کنیم تا شــرایط 

بهتر شود.
مهدی تارتار  درباره عملکــرد تیمش در نیم فصل 
اول لیگ برتر اظهار کرد: به دلیل این که ذوب آهن 
در یکی دو فصل گذشته شــرایط خوبی نداشته و 
همین دلیل کار ســختی داشتیم. ســعی کردیم 
تغییرات زیادی ایجاد کنیم و این تغییرات به دلیل 
این بود که ذهنیت تیم نسبت به فصل های گذشته 
تغییر کند. تا حدودی شــرایط بهتر شــد اما هنوز 
به آن چیزی که می خواستیم نرســیدیم. انتظارم 

نسبت به جایگاهی که داریم خیلی بیش تر بود.

او ادامه داد: اکنون هم در نیم فصل هستیم و برخی 
بازیکنانــم انتظارات را بــرآورده نکردند و شــاید 
بتوانیم این بازیکنــان را تعویض و در بــازار نقل و 
انتقالات بازیکن جذب کنیم تا شــرایط بهتر شود. 
ســال گذشــته هم در نیم فصل چنین شرایطی را 
با پیکان داشــتیم و بعد از تغییراتی که داشتیم نیم 
فصل دوم خیلی بهتر شدیم و در پایان فصل را خوب 
تمام کردیم. می دانیم خیلی سخت است اما داریم 
تلاش می کنیم و باشگاه هم به دنبال جذب بازیکن 
است.ســرمربی ذوب آهن با بیان این کــه "باید از 
هیات مدیره و افرادی که دارنــد تلاش می کنند تا 
بازیکنان مدنظر را جذب کنیم، تشکر کنم" عنوان 
کرد: می دانــم جذب بازیکنانی که با باشــگاه های 

دیگر قرارداد دارند بســیار ســخت است اما تلاش 
می کنیم شــرایط را بهتر کنیم. ما برای ســال اول 
باید ســعی کنیم آن شخصیت از دســت رفته را به 
ذوب آهن برگردانیم و برای ســال های بعد شرایط 
بهتری را دنبال کنیم. مهم این اســت که ذهنیت 
بازیکنان تغییر کند و هدف مــن واقعا همین بوده 
است. تا حدودی هم نسبت به ســال گذشته بهتر 
بودیم. وی درباره حمایت تمام قد باشگاه ذوب آهن 
از او برای ادامه کارش گفت: هیات مدیره پا به پای 
ما دارد تمام سختی ها را تحمل می کند. همه  ما در 
یک کشــتی هســتیم و می خواهیم با کسب نتایج 
خوب دل هواداران را شاد کنیم. هواداران ذوب آهن 
در این سال ها بسیار ســختی کشیدند و هدف من 

این اســت که با تیمم نتیجه بگیرم و روزهای خوب 
ذوب آهن برگردد. دوست داریم هواداران با دل شاد 
به ورزشگاه برگردند و خوشــحالی را در دل آن ها 

ببینیم چون مالکان اصلی این باشگاه هستند.
ســرمربی ذوب آهن دربــاره وضعیــت تقابل تیم 
ملی ایران با عراق با وجود غایبــان بزرگش گفت: 
می دانم که بازیکنان تاثیرگذار می توانند سرنوشت 
بازی را تغییر دهند اما حتی اگر بــا بازیکنان لیگ 
کشــورمان هم مقابل تیم های آسیایی بازی کنیم، 
آنقدر پتانسیل داریم و بازیکنان با کیفیت داریم که 
بتوانیم تیم های آسیایی را شکســت دهیم. از این 
بابت نگرانی نداریم و ان شاءالله در دو بازی آینده به 

طور قطعی به جام جهانی صعود می کنیم.

تارتار: برخی بازیکنانم انتظارات را برآورده نکردند/ ایران پتانسیل دارد که عراق را شکست دهد

رئیس فدراســیون پزشــکی ورزشــی بر لزوم به 
کارگیری تمهیدات ســخت گیرانه تر برای مبارزه 
با کرونا در شرایط فعلی تاکید کرد اما در عین حال 
گفت بعید است به ســمت تعطیلی دوباره ورزش 

کشیده شویم.
 افزایش آمار مبتلایان جدید بــه ویروس کرونا در 
ورزش نگرانی هایی را در رابطه با چگونگی پیگیری 
فعالیت های ورزشی طی هفته های آینده و اینکه 
»آیا ادامه این روند منجر به تعطیلی دوباره ورزش 

کشور خواهد شد؟« ایجاد کرده است.
غلامرضا نــوروزی رئیس فدراســیون پزشــکی 
ورزشــی در گفتگو با خبرنگار مهــر در این زمینه 
توضیح داد و گفت: آنچه مســلم است مهیا بودن 
شــرایط برای پیگیــری برنامه هــا و فعالیت های 
ورزشــی برای مان اهمیــت داد و موضوع مهم تر 
ســلامت ورزشــکاران اســت که در هر شرایطی 

اولویت خواهد بود.
وی با یادآوری شــرایطی که منجر به بازگشــت 

فعالیت های ورزشی به حالت عادی شد، ادامه داد: 
بعد از فروکش کرونا در کشــور و آبی شدن تقریباً 
کامل نقشه کشور، برگزاری مسابقات و برنامه های 
ورزشــی در کشــور به حالت عادی بازگشــت اما 
همچنان بر رعایت پروتکل های بهداشــتی تاکید 
داشــتیم و بدون آن مجوز هیچ فعالیتی را ندادیم. 
با این حال طی روزهای گذشته مجدد شاهد موارد 
جدید از ابتلاء هستیم که تعدادشان کم هم نیست. 
این موضوع بی ارتباط به شیوع ویروس اومیکرون 

نیست.
رئیس فدراسیون پزشکی ورزشــی به مشکلاتی 
که در مورد نوع جدید ویــروس کرونا با آن مواجه 
هستیم، اشــاره کرد و گفت: کیت های لازم برای 
تشــخیص اومیکرون محدود اســت اما مشــکل 
اصلی اینجاست که این نوع ویربوس آزمایش گریز 
 PCR است، ویروس دلتا به راحتی از طریق تست
قابل تشــخیص بود اما در مورد نوع جدید ویروس 
بیشــتر علائم مانند ســرماخوردگی، عطسه، گلو 
درد، خستگی و … مشکوک به بیماری می شویم.

نوروزی تاکید کرد: با همه اینهــا باید مراقب بود و 
از شیوع بیشــتر ویروس جلوگیری کرد. در همین 
راســتا مکاتبه ای با فدراســیون والیبال داشتیم و 
خواستار امتناع از حضور تماشاگران به دیدارهای 
لیگ برتر این رشته شدیم چراکه شرایط و خبرها 
حکایت از گســترش ویروس در والیبال داشــت. 
حتی این موضوع را مطرح کردیــم که در صورت 
امکان دیدارهای لیــگ برتر والیبــال یک هفته 
تعطیل شود تا شرایط کمی مساعدتر شود یا اینکه 

برای هر بازی دوباره انجام تست اجبار شود.
وی با بیــان اینکــه دیگر رشــته ها هم توســط 
فدراســیون پزشــکی ورزشــی رصد می شوند و 
در صورت نیاز به آنها هم ورود خواهد شــد به این 
پرسش که »چقدر احتمال می دهید دوباره شاهد 

تعطیل شدن ورزش باشیم؟« پاسخ داد.
نوروزی در ایــن زمینه گفت: تبعــات اومیکرون 
و میزانی که فرد مبتلا را درگیــر می کند به اندازه 
ویروس دلتا شــدید نیســت. نوع جدیــد کرونا 
بیشــتر سیســتم تنفس فوقانی را درگیر می کند 
درحالیکه در موج قبلی شــاهد درگیری ریه افراد 
بودیم طوریکه کارشان را به بیمارستان و بستری 
می کشاند اما در نوع جدید کرونا رعایت پروتکل ها 
و اســتراحت برای درمان کافی اســت. بنابراین 
و بیشــتر به منظور جلوگیری از ســرعت انتشار، 
پروتکل های سخت گیرانه تری خواهیم داشت اما 
بعید اســت کار به تعطیلی دوباره ورزش کشیده 

شود.

تمهیدات سخت گیرانه تر می شود؛

نوروزی: بعید است شرایط فعلی کرونا 
باعث تعطیلی دوباره ورزش شود

مصطفی غلامی گفت: همدلــی و هماهنگی بازیکنان جــواب داد تا هندبال 
ایران جهانی شود.

پیشکسوت و کارشناس هندبال، در خصوص عملکرد تیم ملی هندبال ایران 
در مسابقات قهرمانی مردان آسیا اظهار کرد: تیم ملی تمرینات خوبی داشت، 
برای آنها کار شــده بود. رئیس فدراســیون ســرمایه گذاری کرده بود و چند 
اردوی تدارکاتی داشــتند. البته قبل از اعزام دو بازیکــن لژیونر کرونا گرفته 
بودند و با تیم اعزام نشــدند. هر بازیکن برای یک بازی رســید. خدارا شکر که 
روز گذشــته مقابل کویت همه اعضای تیم حضور داشتند و بازی بسیار خوبی 

انجام دادند. 
مصطفی غلامــی افزود: مربی هم بــا برنامه پیش رفــت و برنامه ریزی خوبی 
داشــت. کادر و بازیکنان خیلی خوب با تلاش و هم دلی دســت به دست هم 
دادند تا تیم روانه مسابقات جهانی شــود. بازی های خوبی کردند. دروازه بان 
هم خیلی خوب عمل کرد. سیاوشی خیلی کار کرد و زحمت کشید و توپ های 
تک به تک زیادی را گرفت. بازیکنان شــوت ها را بــه گل تبدیل کردند و دفاع 

خوبی داشــتیم. هماهنگی خوب بیــن کلیه بازیکنان و کادر وجود داشــت. 
خداراشکر تیم های عربســتان، عراق و کویت را که مدعی و ســد راه بودند را 
شکست دادند. وی در خصوص بازی آینده تیم ملی ایران مقابل بحرین گفت: 
نتیجه بازی بعدی تیــم ما مقابل بحرین برای جهانی شــدن تاثیری ندارد. ما 
جزو چهار تیم اول هستیم و ســهمیه را گرفته ایم. دیگر استرس وجود ندارد و 
امیدوارم یک بازی خوب مقابل بحرین به نمایش بگذارند. درست است که  تیم 
بحرین تیم خوبی است و سالها در مســابقات جهانی حضور داشته، قهرمان و 
نایب قهرمان آسیا شده، در مسابقات المپیک حضور داشته اما بازیکنان نباید 
به اینها فکر کنند. آنها بایــد جدا از این موارد فکر کننــد و در یک بازی بدون 
اســترس و دلهره مقابل بحرین به میدان بروند و آن اتحــاد و همدلی را حفظ 
کنند تا نتیجه بگیرند. پیشکســوت هندبال گفت: تلاش همه بازیکنان سبب 
شد که این نتیجه مطلوب کسب شود. دیدید که هربار هم مقابل کویت عقب 

ماندند تلاش کردند تا با فشار زیاد جبران کنند و نتیجه را برگردانند. 
مربی اســبق تیم ملی هندبال گفت: اکنون ما با زحماتی که کشیدیم جهانی 

شدن را قطعی کردیم. باید تلاش کنیم تا یکی از سکوهای آسیا را هم بگیریم. 
اگر مدال هــم بگیریم بعد از هفت ســال افتخار بزرگی بــرای هندبال ایران،  
هندبال دوستان، هندبالیست ها و باشــگاه ها خواهد بود. رسیدن به مسابقات 
قهرمانی جهان خیلی در رشــد هندبال تاثیر داشــت. امیدوارم حالا رده های 
پایه را نیز پرورش دهیم تا بتوانیم همیشــه تیم ملی بزرگسالان قوی داشته 
باشیم. اکنون باید فقط تلاش کنیم تا یکی از سکوهای آسیا اول، دوم یا سوم را 

برای خود تصاحب کنیم.
وی در خصوص عملکــرد بازیکنان جوان تیم ملی همچــون آثاری و کاظمی 
گفت: چند بازیکن جوان در تیم داشــتیم که در ســال های قبل در تیم ملی 
جوانان بودند مثل آثــاری و کاظمی. آنها در اردوی تیم ملــی جوانان بودند و 
قرار بود به مسابقات اعزام شوند که مسابقات لغو شد. آنها از پایه شروع کردند، 
در تیم ملی نوجوانان بودند و بعد به تیم ملی جوانان رســیدند. سلسله مراتب 
را طی کردند و تا ۱۵ ســال دیگر می توانند برای هندبال ایــران بازی کنند و 

پشتوانه بسیار خوبی خواهند بود.

پیشکسوت هندبال: هماهنگی و همدلی جواب داد

دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: تلاش بر این است تا انتخابات کمیته ملی المپیک 
در اولین فرصت ممکن برگزار شــود و در این مسیر شــفاف عمل می کنیم تا شبه ای 
ایجاد نشود. هیات اجرایی یکشنبه آینده در جلسه فوق العاده، دستورالعمل انتخابات 

را بررسی خواهد کرد.
 صدمین نشست هیات اجرایی کمیته ملی المپیک، روز )سه شنبه( برگزار شد که یکی 

از محورهای مهم مورد بحث، برگزاری انتخابات کمیته ملی المپیک بود.

در حالی که پیش از این صحبت های زیادی در خصوص تعویق انتخابات کمیته شنیده 
می شــد که یکی از دلایل آن آماده نبودن آیین نامه انتخاباتی بود، امروز اعضای هیات 

اجرایی در این باره گفت وگو کردند. 
»کیکاووس ســعیدی« دبیر کل کمیته ملــی المپیک این باره گفــت: بحث تعویق 
انتخابات را نداشتیم. اعضای هیات اجرایی نظرات خود را دادند. در خصوص آیین نامه 
ایراداتی مطرح شــد مبنی بر اینکه چرا زودتــر به آن نپرداختیم امــا فرایند تصویب 
اساسنامه چند ســال طول کشــید. مکلف بودیم برای انتخابات فرایند را شروع کنیم. 
ارزیابی کمیته این است که طبق اساســنامه، نیازمند تدوین آیین نامه جدید هستیم. 
در این راســتا باید آیین نامه جامعی که در برگیرنده برگزاری انتخابات اســت، داشته 
باشــیم. تلاش بر این اســت انتخابات در اولین فرصت ممکن برگزار شــود اما هر نوع 

تغییری که صورت بگیرد، به اطلاع خواهد رسید. 
بررسی دستورالعمل انتخابات

وی اظهار داشت: هیات اجرایی تصمیم گرفت یکشنبه آینده جلسه فوق العاده برگزار و 
دستورالعمل انتخابات را بررسی کند. بعد از جلسه و تصویب دستورالعمل، آن را برای 
تایید به IOC ارسال و سپس در مجمع عمومی مطرح می شود تا پس از تصویب زمینه 
برگزاری انتخابات فراهم شود. تلاش این اســت در اولین فرصت انتخابات برگزار شود. 
تاریخ تغییر نکرده تا فرایند را شروع کنیم. متعهدیم شرایط را برای برگزاری انتخابات 

مهیا کنیم و طبق مفاد اساسنامه مسائل را پیگیری می کنیم. 

سعیدی تاکید کرد: طبق اساسنامه جدید، نیازمند تدوین آیین نامه جدید در انطباق 
با اساسنامه هستیم. اساسنامه تغییرات شکلی و محتوایی داشته، لذا در این راستا باید 

آیین نامه جامعی که در برگیرنده همه نکات فرایند انتخابات است، باشد. 
سعیدی در پاســخ به این ســوال که صراحتا بگویید آیا همچنان تاریخ انتخابات ۱۷ 
اسفند است یا نه گفت: تلاش بر این اســت که در اولین فرصت ممکن انتخابات برگزار 
شــود. تاریخی تغییر نکرده فعلا فرایند را آغاز می کنیم. متعهد هســتیم تمام فرایند 
برگزاری انتخابات را فراهم کنیم. در مسیر شــفافیت و قانون حرکت می کنیم و طبق 
مفاد مســیر را طی می کنیم. امروز نقطه نظرات کارشناسان خبره را شنیدیم و اعضای 
هیات اجرایی نظرات را بیان کردند. اجماع بر این بود شفاف عمل کنیم و فرایند قانونی 

طی شود تا شبهه ای ایجاد نشود.
دبیرکل کمیته ملی المپیک افزود: برخی معتقدند اساسنامه جدید تغییر نکرده، ولی 
ارکان کمیته کاملا تغییر کرد. مرکــز نظارت ارکان بود که حذف شــد و رکن بازرس 
قانونی اضافه شد. در اساسنامه قبلی اختیاراتی برای رئیس نبود و کلیه امور اجرایی در 
حیطه دبیرکل بود اما الان اختیارات رئیس مشــخص و از دبیرکل تفکیک شده است. 

تغییرات دیگری هم ایجاد شده است از جمله تفکیک خزانه دار و ذی حساب.
وی در پاسخ به این سوال که جلسه ای با وزیر ورزش در مورد انتخابات کمیته داشتید، 
گفت: این موضوع را تکذیب می کنم و هیچ دیدار و گفت وگویی با ســجادی نداشتم در 

این خصوص نداشتم.

سعیدی: تلاش ما برگزاری انتخابات کمیته در اولین فرصت است
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کارگردان »پلاک ۱۳« 
فرمول های »فیلمفارسی« را 

اجرا کرده است

 منتقد سینما و تلویزیون، گفت: سریال »پلاک ۱۳« از هیچ نظر امتیازی ندارد و کارگردان، 
فرمول های »فیلمفارسی« را در سریالش اجرا کرده است.

جبار آذین اظهار داشت: من یک بار درباره این سریال صحبت کردم که تهیه کننده در پاسخ 
گفت آذین با اثر کینه توزانه برخورد کرده است. در حالی که عوامل سریال را نه می شناسم و 

نه با آنها رابطه ای دارم که بخواهم کنیه ای داشته باشم.
وی درباره سابقه آرش معیریان، کارگردان پلاک ۱۳ توضیح داد: کارگردان این سریال جزو 
کسانی است که در دانشــگاه  ســینما را تدریس می کند. اما آثاری که در سینما و تلویزیون 
ساخته با اســتفاده از فرمول های فیلمفارســی است. او در دانشــگاه از آیزنشتاین صحبت 
می کند و در عمل فیلم ها و ســریال هایی مثل پلاک۱۳ می ســازد که فاجعه اســت. آقای 
معیریان در یکی از فیلم هایش چند فیلمفارســی قبل از انقلاب را با هم ترکیب کرده بود. در 

مجموع چیزهایی که ساخته نشات گرفته از فرمول های فیلمفارسی است.
وی افزود: در برهه ای که جامعــه به آثار خوب نیاز دارد و درگیر فشــار و گرفتاری اســت، 
تلویزیون باید آثار شــاد و امیدبخش تولید کند. اما کارگردان ها به جای این که ادامه دهنده 
مسیر رضا عطاران، ســروش صحت و مهران مدیری باشــند، فرمول های فیلمفارسی را در 

قالب سریال پیاده می کنند.
آذین پلاک ۱۳ را ســریالی در ادامه سریال های ســطحی تلویزیون خواند و تاکید کرد: این 
ســریال از هیچ نظر هیچ امتیازی ندارد. نه به لحاظ مضمون نوآور است. نه به لحاظ ساختار 
فیلمنامه ای محکم و استاندارد اســت و نه از منظر کارگردانی شاهد جلوه های خوب بصری 
هســتیم. بازی ها به حال خود رها شده و از بازیگران به درســتی بازی گرفته نشده است. در 

حالی که از این هنرمندان در سریال های دیگر بازی های خوبی دیده ایم.
کمدی قلقلک دادن نیست 

این منتقد با بیان این که شخصیت ها باورپذیر نیســتند اظهار داشت: این سریال می خواهد 
یک سریال خانوادگی و اجتماعی و کمدی باشد. اما هیچ کدام نیست. یک سریال خانوادگی 
شخصیت اصلی اش خانواده است. باید در آن به اعضای خانواده به حد مناسب پرداخت شود. 
هنوز فیلمســازان و سریال ســازان ما یاد نگرفتند که کمدی و طنز این نیست که بازیگران 
جلوی تلویزیون همدیگر را قلقلک بدهند و لطیفه های هزاربار استفاده شده فضای مجازی را 

به خرد هم بدهند و با داد و بیداد و شلوغ کاری بخواهند خنده بر لب تماشاگر بیاورند.
وی افزود: سریال پلاک۱۳ موضوع مشــخص و قصه ای ندارد که به تکامل برسد و مخاطب 
را با خودش همراه کند. صرفا ســاخته شده تا آنتن تلویزیون پر شــود. قصه یک آغاز و میانه 
و پایانی دارد؛ ولی داستان سازی را در این ســریال نمی بینیم. در هر قسمت یک موضوع به 

صورت سطحی و کشدار مطرح می شود و هر لحظه یک اتفاق می افتد.
آذین با اشاره به سریال مرد هزار چهره ســاخته مهران مدیری گفت: این سریال هم داستان 
و هم شــخصیت پردازی و هم حرف دارد و به همین خاطر مخاطب دنبالش کند. چرا انتظار 
داریم تماشاگر ســریال پلاک ۱۳ را دنبال کند؟ آیا حرف مردم و مشکلات اجتماعی در این 

سریال مطرح می شود؟ یا موقعیت خنده دار و کمدی در آن وجود دارد؟
این منتقد سریال پلاک ۱۳ را زیر سطح استاندارد دانســت و توضیح داد: بازی بازیگران این 
سریال شبیه استندآپ کمدی اســت. البته اســتندآپ کمدی هم قوانین خودش را دارد و 

فیلمنامه و بازیگری می خواهد.
 سریال تلویزیونی پلاک ۱۳ به تهیه کنندگی ســلیم ثنایی با حضور بازیگرانی همچون علی 
صادقی، شهره سلطانی، امیرحسین صدیق، اردلان شجاع کاوه، نگار عابدی، حسین رفیعی، 
محمود جعفری، مهران ضیغمی، سامان دارابی، فرزانه سهیلی، ستاره حسینی و… تهیه و 

تولید شده و از شبکه سه سیما پخش می شود.

مشارکت ۱۰۳ کتابدار در نخستین »جایزه 
ملی خدمات کتابخانه های عمومی«

 دبیر »جایزه ملی خدمات کتابخانه های عمومی« از مشــارکت ۱۰۳ کتابدار در این 
جشنواره خبر داد.

فاطمه محمدبیگی با اشــاره به رونــد برگزاری موفق نخســتین دوره »جایزه ملی 
خدمات کتابخانه های عمومی: خدمات برون  کتابخانه ای«، اظهار داشت: این جایزه 
به عنوان یکــی از بخش های جانبی همایش بین المللی طراحی و توســعه خدمات 
کتابخانه های عمومی؛ الگوها، تجربه ها و ایده ها، با انتشار فراخوانی از ابتدای آذر ماه 
آغاز به کار کرد. مستندات شرکت کنندگان در این مســابقه، برای دبیرخانه جایزه 
ارسال و با توجه به استقبال صورت گرفته مهلت شرکت تا پایان دی ماه تمدید شد و 

در نهایت ۱۰۳ کتابدار در این جشنواره مشارکت کردند.
وی اضافه کرد: آثار ارسال شــده پس از جمع بندی در اختیار داوران قرار می گیرد. 
پس از انجــام داوری، ۱۰ نفر در مرحلــه اول انتخاب و با انجام ســایر ارزیابی ها، در 
نهایت نفرات اول تا سوم براســاس ۵۰ درصد امتیاز داوران و ۵۰ درصد رأی گیری 

اعضای پیوسته انجمن انتخاب می شوند.
نایب رئیس انجمن علمــی ارتقای کتابخانه هــای عمومی ایــران، درباره اهداف 
برگزاری نخستین دوره این جایزه گفت: فلسفه و موجودیت کتابخانه های عمومی 
بر اساس خدماتی شــکل گرفته که به مخاطبان خود ارائه می دهند. امروزه خدمات 
متعددی توســط کتابداران در کتابخانه های عمومی در حال ارائه است که یکی از 

مهم ترین اهداف این جایزه، معرفی و شناسایی این خدمات است.
وی دربــاره داوران و رونــد داوری جایزه اظهار داشــت: داوران نخســتین جایزه 
خدمات کتابخانه های عمومی، عصمت مؤمنی، عضو هیئت علمی دانشــگاه علامه 
طباطبائی؛ منصور کوهی رســتمی، رئیــس هیئت مدیره انجمــن علمی ارتقای 
کتابخانه های عمومی ایران؛ علی کاشــفی خوانســاری، فعــال فرهنگی؛ منصوره 
مصطفی زاده، فعــال فرهنگی و یوســف عابدی، رئیــس گــروه برنامه ریزی نهاد 
کتابخانه های عمومی کشــور خواهند بــود که در چند مرحلــه کار داوری را انجام 

می دهند.
محمدبیگی در پایان گفت: این جایزه ملی برای نخستین بار ویژه کتابداران تمامی 
کتابخانه های عمومی نهادی و غیرنهادی طراحی شــده و در حقیقت به عنوان یک 
مشــوق و به منظور قدردانی از خدمات پایدار کتابدارانی که در راســتای رســالت 
کتابخانه های عمومی خدمت می کنند، توســط نهاد کتابخانه های عمومی کشور و 

انجمن علمی ارتقای کتابخانه های عمومی ایران برگزار می شود.

7 هنر

 سفیر بولیوی در تهران گفت: رسانه های غربی 
نمی تواننــد چهــره واقعی انقلاب اســلامی و 
فرهنگ ملت ایران را مخدوش و با دروغ پردازی 

درباره سوژه های مورد نظر هدف گذاری کنند.
به  نقــل از روابــط عمومی ســازمان فرهنگ 
و ارتباطــات اســلامی، رومینــا گوادالوپه پرز 
راموس، در دیدار با حجت الاسلام والمسلمین 
محمدمهــدی ایمانی پــور، رئیس ســازمان 
فرهنگ و ارتباطات اســلامی به پیشینه روابط 
بین ایران و بولیوی اشاره کرد و گفت: نخستین 
دیدار رســمی مقامات دو کشور در سال ۲۰۰۷ 
میلادی با حضور هیأت ایرانی در بولیوی اتفاق 

افتاد که تأثیر بسیاری در تعمیق روابط به دنبال 
داشت.

وی اذعان کرد: ما ایران را کشــور دوست و یاور 
بولیوی می دانیــم و همواره از شــرافت و زاویه 
دید ضد امپریالیســتی جمهوری اسلامی ایران 
حمایت می کنیم و احترام ویژه ای برای انقلاب 

اسلامی ایران قائل هستیم.
سفیر بولیوی در تهران در ادامه، افزود: هویت و 
دشمن مشترکی که ما را به هم نزدیک می کند، 
باعث شده روابط فی مابین بیش از پیش توسعه 
یابد و مایلیــم توافقنامه فرهنگــی را به امضاء 
برسانیم تا این سطح از روابط را به صورت عملی 

پیگیری کنیم.
با اشــاره به ســیاه نمایی از چهره واقعی انقلاب 
اســلامی و فرهنگ ایرانی توسط غرب با کمک 
بازوی رسانه ای گفت: رسانه های غربی از دایره 
قدرت خــود نمی توانند چهــره واقعی انقلاب 
اســلامی و فرهنگ ملت ایــران را مخدوش و با 
دروغ پردازی درباره ســوژه های مورد نظر نیز، 

هدف گذاری کنند.
ســفیر بولیوی در تهران مطرح کــرد: برای ما 
ارزشمند اســت که با کشــوری دارای اصول و 
قواعد مبتنی بر احکام اسلامی، همکاری داشته 

باشیم.

وی به طرح تأسیس دانشگاه اسلامی در بولیوی 
اشــاره و تصریح کــرد: علاقه مندیم دانشــگاه 
اسلامی در بولیوی تأُسیس شود تا علاوه بر ارایه 
آموزه های دینی و اســلامی، شعر و هنر آموزش 
داده شود. مایلیم تمدن پارســی ایرانی، آزادی 
بیان و پیوند دوستی که بین دو ملت وجود دارد 

را به سایر کشورها به ویژه بولیوی معرفی کنیم.
ســفیر بولیوی در تهران، خواســتار همکاری 
ســازمان فرهنــگ و ارتباطات اســلامی برای 
ایجاد خواهرخواندگی یکی از شهرهای ایران با 
بولیوی و معرفی تخت جمشــید و پوماپونکو به 

عنوان جاذبه های تاریخی دو کشور شد.

رسانه های غربی نمی توانند چهره انقلاب اسلامی و ملت ایران را مخدوش کنند

معاون امور هنری 
وزارت فرهنگ 

و ارشاد اسلامی 
گفت: هم راستا 
با شعار عدالت 
هنری، برنامه 

آموزش رایگان 
هنر در سراسر 
کشور را ارائه 
دادیم که از ۹ 

بهمن اجرایی 
می شود.

معاون گردشگری 
وزارت میراث 

فرهنگی، 
گردشگری و 
صنایع دستی 

گفت: پانزدهمین 
نمایشگاه بین 

المللی گردشگری 
تهران با حضور 

کشورهای 
همسایه برگزار 

می شود.

معاون گردشــگری وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دستی گفت: پانزدهمین نمایشــگاه بین المللی گردشگری تهران 

با حضور کشورهای همسایه برگزار می شود.
علی اصغر شالبافیان روز سه شنبه در نشســت خبری پانزدهمین 
نمایشگاه بین المللی گردشــگری و صنایع وابسته و سی و پنجمین 
نمایشــگاه صنایع دســتی به ضرورت برگزاری تخصصی این دوره 
از نمایشگاه اشــاره کرد و افزود: برگزاری نمایشگاه فضای b۲b  به 
صورت مجازی و حضوری از جمله دیگر محورهای این نمایشــگاه 
است. برای جلوگیری از شــیوع کرونا سالنی مجزای برای مذاکرات 

b۲b در نظر گرفته شده است.
شــالبافیان در ادامــه در خصوص حضــور مهمانــان خارجی در 
نمایشگاه گفت: حضور نمایندگانی از کشــورهای همسایه در این 

دوره از نمایشگاه قطعی است.
وی با اشاره به شیوع ســویه جدید کرونا در روزهای اخیر گفت: این 
دوره از نمایشگاه با رعایت تمام شیوه نامه های بهداشتی برگزار می 

شود.
وی در خصوص آسیب های جدی ناشــی از کرونا که به گردشگری 
و صنایع دستی وارد کرده اســت، گفت: در این نمایشگاه رویکردی 
جدی برای حمایت از گردشــگری و صنایع دســتی در نظر گرفته 
شــده اســت. همچنین  دیگر برنامه های وزارت، توجه به توســعه 
گردشگری استان های غرب کشور، گردشگری  خوراک، کشاورزی 
و سلامت از جمله محوری های دیگر جدی در این دوره از نمایشگاه 

خواهد بود.
شــالبافیان دربــاره بخــش بین المللی نمایشــگاه توضیــح داد: 
هیئت های تجاری از کشورهای پاکستان، ترکیه، عراق، افغانستان، 
تاجیکستان و عمان در نمایشــگاه حضور دارند. همچنین برگزاری 
نشســت های b۲b نیز بــا حضور شــرکت هایی از چیــن و برخی 
کشــورهای اروپایــی به خصوص در حوزه گردشــگری ســلامت 

برنامه ریزی شده است.
سیاست قطعی وزارتخانه هم افزایی بین حوزه ها است

وی درباره ادغام همیشــگی نمایشــگاه دو حوزه صنایع دســتی و 
گردشگری بیان کرد: سیاست قطعی وزارتخانه هم افزایی و استفاده 
از ظرفیت های مشــترک حوزه هاســت. برگزاری توامان نمایشگاه 

این دو حوزه، زیرساخت مناســبی برای ایجاد این هم افزایی است. 
تصمیم قطعی برای ادغام همیشــگی نیز پس از بررسی و ارزیابی ها 

در پایان برگزاری نمایشگاه گرفته می شود.
معاون گردشگری درباره حمایت های انجام شده از کسب وکارهای 
گردشــگری توضیــح داد: در ایــن دوره حضور کســب وکارهای 
گردشگری در نمایشــگاه تسهیل شــده و همچنین امکان حضور 
تشــکل ها و انجمن های حرفه ای به صورت رایگان مهیا شده است. 
ارتباط و طرح مشکلات بخش خصوصی با بخش های دولتی ذیربط 

نیز از دیگر اقدامات برنامه ریزی شده است.
شالبافیان درباره سیاســت اصلی وزارتخانه  گفت: تسهیل گیری، 
رفع موانع کسب و کارها و هماهنگی های بین بخشی  از جمله برنامه  
ها است. این سیاســت را نیز طی این مدت با برگزاری نشست های 
تجاری و فم تورها به میزبانی هشت استان انجام داده ایم. همچنین 
تمام تلاشمان این است که بین کســب و کارهای داخلی با شرکای 
خارجی پیوند ایجاد کنیم. حضور در قالب نمایشــگاه تخصصی در 
کشورهای همسایه در حوزه گردشگری سلامت و زیارتی همچنین 
هماهنگی با رایزنان اقتصــادی و فرهنگی بــرای حمایت از دفاتر 

خدمات مسافرتی از دیگر اقدامات در این راستاست. 
رونمایی از تقویم جشنواره های منطقه ای 

معاون گردشگری همچنین به برپایی جشنواره ها و نمایشگاه های 
منطقه ای در راســتای توســعه و رونق گردشــگری داخلی اشاره 
کرد و گفــت: صرفا برگــزاری نمایشــگاه تهران آســیب کرونا را 
جبران نمی کند، به همین دلیل برای تســهیل گردشگری داخلی 
رویدادهای منطقه ای تدارک دیده شده و از تقویم این رویدادها در 

نمایشگاه رونمایی می شود.
وی با اشــاره بــه تاکید بــه ادارات کل اســتانی بــرای حمایت از 
استارت آپ ها افزود: تلاشــمان در چهارماه گذشته رفع موانع بوده 
است. ما استارت آپ ها را رقیب کســب و کارهای سنتی نمی دانیم 

بلکه آن ها را مکمل و هم یار آن ها می بینیم.
معاون گردشــگری تصریح کرد: در این زمینه نیــز در حوزه صدور 
مجوز و پیگیری از ســایر دســتگاه ها اقدام کرده ایم. همچنین در 
همکاری با معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری حمایت های 
مالی از اســتارت آپ های نوپــا انجام گرفته اســت. تاکید مهندس 

ضرغامی نیز ورود اســتارت آپ ها برای ارائــه راه حل های جدید در 
این حوزه است. 

وی با تاکید بر اهمیت برگزاری نمایشگاه به صورت تخصصی افزود: 
به طور حتم بیــن واژه تخصصی و خصوصی تفاوت قائل هســتیم. 
قائل به این نکته ایم کــه اقدامات به نمایش درآمده در نمایشــگاه  
شأن گردشــگری بین مردم را کاهش ندهد، به همین دلیل تمامی 
برنامه ریزی ها از جمله ارائه خوراک اســتان ها با رویکرد تخصصی 

انجام شده است.
شالبافیان درباره بسته های ســرمایه گذاری گردشگری بیان کرد: 
۲۰ بسته ســرمایه گذاری در حوزه جنگل ها با هماهنگی و پیشنهاد 
سازمان جنگل ها و سازمان حفاظت از محیط زیست آماده کرده ایم 

و در نمایشگاه در قالب دفترچه ای رونمایی می شود.
معاون گردشگری نبود مشکلات محیط زیستی و مسائل بین بخشی 
را به عنوان ویژگی اصلی این بســته ها اعلام کرد و افزود: در ســطح 
اســتانی نیز مدیران کل اســتانی فرصت های ســرمایه گذاری را 
شناسایی و در نمایشــگاه ارائه می دهند. همچنین استفاده از منابع 
تبصره ۱۸ حدود ۶۰۰ طرح گردشــگری با پیشــرفت بیش از ۷۰ 

درصد شناسایی و معرفی شده اند.
شالبافیان همچنین به ۲۸۳ پروژه قابل افتتاح در ۳۱ استان در دهه 
فجر اشــاره کرد و افرود: بیمه راهنمایان گردشگری محمل قانونی 
پیدا کرده است و امیدواریم این حداقل خواسته آن ها استمرار پیدا 

کند.
وی همچنین ساعت برگزاری نمایشــگاه را از ساعت ۸ تا ۱۷ اعلام 
کردو گفت: نگرانی های ســتاد کرونا برای ازدحام جمعیت موجب 
شد روزهای پنجشنبه، جمعه و ساعات شلوغ برای نمایشگاه در نظر 
گرفته نشود. رعایت دقیق شیوه نامه های بهداشتی موضوع مهمی 
است که مد نظر قرار دارد. از عموم کســانی که به نمایشگاه می آیند 

نیز درخواست داریم  شیوه نامه ها را رعایت کنند.
پانزدهیم دوره از نمایشگاه بین المللی گردشگری و سی و پنجمین 
نمایشگاه ملی صنایع دســتی از نهم تا دوازدهم بهمن ماه در محل 
نمایشــگاه بین المللــی تهران با حضــور آژانس های مســافرتی، 
استارتاپ ها، هتل ها و بوم گردی ها  در ۳۴ هزار مترمکعت و  در قالب 

۸ سالن برگزار می شود.

در نشست خبری نمایشگاه بین المللی گردشگری مطرح شد؛

حضور پرُرنگ کشورهای همسایه در نمایشگاه بین المللی گردشگری تهران

معــاون امور هنــری وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی گفت: هم راســتا با شعار عدالت هنری، 
برنامه آموزش رایگان هنر در سراســر کشور را 

ارائه دادیم که از ۹ بهمن اجرایی می شود.
محمود ســالاری اظهار گفت: قرار اســت در 
تمام اســتان ها یک هنرســتان دخترانه و یک 
هنرستان پسرانه افتتاح کنیم و با اعزام اساتید 
به این شــهرها، امــکان برگــزاری دوره های 

آموزش هنر را برای آنها فراهم کنیم.

معاون امور هنری وزارت ارشــاد با بیان آن که 
این طرح کامل شــده و آماده عملیاتی شــدن 
اســت، گفت: اگر این اتفاق بیفتد استعدادهای 
ناب اســتان هایی که پیش تر به اساتید و منابع 
دسترسی نداشــتند به هنرســتان ها راه پیدا 
کرده و بعد از چند ســال برکات و ثمرات آن را 

خواهیم دید.
سکوهای مجازی در خدمت هنرمندان 

ســالاری دربــاره برنامه ها و اقدامــات وزارت 

فرهنــگ در خصوص کمــک به رونــق بازار 
کار هنرمنــدان نیز گفــت: مــا در گام اول در 
ســامانه های مجــازی ســکوهایی راه اندازی 
کردیم که هنرمندان بتوانند در آنجا آثارشــان 
را به نمایش بگذارند، مشــتری پیــدا کنند و 
ســفارش بگیرند. این ســکوها در حال نهایی 
شدن است و رونمایی اولیه آن انجام شده است. 
وی افزود: امید دارم نهایتا تا ســال ۱۴۰۱ این 

سکوها که بازاری برای هنر هستند، راه بیفتند.

معــاون امور هنــری وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی در ادامه با اشــاره به مشــکلاتی که 
هنرمندان در عرضه آثارشان از طریق گالری ها 
دارند، اظهار داشــت: گام دوم این اســت که به 
عنوان یک تسهیل گر به گردش چرخه اقتصاد 

هنر کمک کنیم.    
سالاری افزود: از آنجایی که ما متخصص حوزه 
اقتصاد هنر نیستیم نمی توانیم به طور مستقیم 
به این زمینــه ورود کنیم و فقط می توانیم برای 
این که ایــن آثار بهتر دیده شــده و مورد توجه 
قرار بگیرند امکانات رسانه ای و دیگر تسهیلات 

را در اختیار هنرمندان بگذاریم.
دهم آبان ماه امســال بود که وزیــر فرهنگ و 
ارشاد اســلامی از اجرای طرح آموزش رایگان 
هنر در مناطق محروم، کم برخوردار و مرزی از 

سوی این وزارتخانه خبر داد.
محمدمهدی اســماعیلی با تاکیــد بر ضرورت 
تحقــق عدالت آموزشــی برای برخــورداری 
فرزندان ایران اسلامی از امکان برابر در آموزش 
های فرهنگی و هنری، رویکرد و شعار تحول و 
عدالت محوری در دولت ســیزدهم و صیانت از 
هنرهای ملی، بومی و محلی اعلام کرد: در حوزه 
فرهنگ وهنر برنامه های ویــژه ای برای عمل 
به این شــعار در مناطق محروم و کمتر توسعه 
یافته و مرزی طراحی شــده است که به تدریج 

اجرا خواهد شد.
اسماعیلی گفت: در نخستین گام آموزش رشته 
های مختلف هنری به صــورت رایگان با هدف 
کمک به رونق کســب و کارهای هنری و کشف 
اســتعدادهای هنری در ایــن مناطق اجرا می 

شود.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی افــزود: طرح 
آموزش هنر در دو بخش شــامل آموزش رشته 
های مختلــف هنری و همچنیــن کمک به راه 
اندازی موسسات فرهنگی، هنری، کانون های 
فرهنگــی، هنری مســاجد، آموزشــگاه های 
هنری و هنرستان های هنرهای زیبا در مناطق 

محروم و مرزی انجام خواهد شد.

سالاری: طرح آموزش رایگان هنر از 
نهم بهمن اجرا می شود
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کمپین آغوش گرم در بنیاد 
دستان مهربان 

وبازهم همتی عظیم وعزمی راســخ 
درراســتای محرومیت زدایــی ،مارا 
بران داشــت که در تهیه وتوزیع بسته 
های حمایتی ولوازم گرمایشــی گام 

برداریم،
 بنیــاد دســتان مهربان ســازمانی 
غیر دولتــی بــوده که در راســتای 
محرومیــت زدایی از اقشــار نیازمند 
وزنان سرپرســت خانوارفعالیت خود 
را از ســال ۱۳۸۶ آغاز کرد. این بار پس از راه اندازی کمپین آغوش گرم 
نسبت به تهیه لیســتی از اقلام مورد نیازخانوارهای نیازمند پرداختیم و 
باتوجه به فصل ســرما در کوتاهترین  زمان ممکن تــلاش کردیم تا این 
اقلام را فراهم کنیم .در نهایت  به دیدار نگاه چشــم به راهشــان رفتیم و 

میهمان لبخند پرمهرشان شدیم.
با شــروع دی ماه، بســته های حمایتی ومعیشــیتی جهــت توزیع در 
مناطق محروم آماده ســازی شد، این بسته ها در ســطح وسیع وکلان 
کشور عزیزمان ایران در راستای بهبود شــرایط خانواده های نیازمند به 
همت بنیاد دستان مهربان در کمپین آغوش گرم توزیع شد، لازم به ذکر 
است برای شرکت و همراهی ما در این اقدامات خداپسندانه میتوانید از 

طریق شماره کارت ۶۱۰۴۳۳۷۷۷۰۰۰۵۰۰۵
و شماره حساب۲۳۳۶۷۰۳۳۹ بنام موسسه خیریه دست های مهربان 

مارا همراهی کنید .

در دیدار وزیر دفاع جمهوری آذربایجان

سرلشکرباقری: سیاست ایران توسعه 
روابط با همسایگان و مخالفت با 

هرگونه اشغالگری است
رییس ســتاد کل نیروهای مســلح گفت: ایران و جمهوری آذربایجان 
مشترکات و نزدیکی های فراوانی به لحاظ تاریخی، دینی، مذهبی، زبانی 
و سایر موضوعات دارند و سیاست جمهوری اســلامی ایران هم توسعه 

روابط با همسایگان و مخالفت با هرگونه اشغالگری است.
 سردار سرلشکر پاسدار »محمد باقری« عصر سه شنبه در دیدار سپهبد 
»ذاکر حسن اف« وزیر دفاع جمهوری آذربایجان که به ایران سفر کرده 
است، گفت: امیدوارم سفر شــما به ایران فرصت مناسبی برای توسعه و 
تحکیم روابط میان دو کشور به  ویژه در موضوعات دفاعی، فنی و نظامی 

باشد.
رییس ستاد کل نیروهای مســلح ادامه داد: ما همواره از دیدن برادران 
آذربایجانی خود خوشــحال می شــویم؛ زیرا همه ملت ایران احساس 

نزدیکی با ملت مسلمان جمهوری آذربایجان دارند.
سرلشکر باقری با اشــاره به سیاست جمهوری اســلامی ایران مبنی بر 
مخالفت با هرگونه اشغالگری گفت: آزادســازی سرزمین های اشغالی 
آذربایجان که بعد از مدت ســه دهه اتفاق افتاد، موجب خرسندی رهبر 

معظم انقلاب اسلامی و مردم عزیز ایران شد.
وی افزود: دو کشور مشــترکات و نزدیکی های فراوانی از جهت تاریخی، 
دینی، مذهبی، زبانی و سایر موضوعات دارند و سیاست دولت جمهوری 
اسلامی ایران هم توسعه روابط با همسایگان است؛ تمام این موارد باعث 
می شود که تلاش کنیم تا مناسبات بســیار نزدیک تری را با شما داشته 

باشیم.
رییس ســتاد کل نیروهای مسلح خاطرنشــان کرد: ما همان مقدار که 
نسبت به کشــور خودمان حساسیت داریم، نســبت به تمامیت ارضی 

جمهوری آذربایجان هم حساس هستیم.

رییس جمهور چین بر همکاری 
نزدیک با پنج کشور آسیای مرکزی 

تاکید کرد
 رییس جمهــور چین بــا تاکید بر همــکاری نزدیک تر با کشــورهای 
ترکمنستان، قزاقستان، ازبکستان،تاجیکســتان و قرقیزستان؛ گفت: 
کلید همکاری موفق پکن با پنج کشور آســیای مرکزی احترام متقابل، 

همسایگی خوب و دوستی، همبستگی و نفع دوجانبه است.
به  نقل  از خبرگزاری شینهوا، »شــی جین پینگ« رییس جمهور چین 
در نشســت مجازی گرامیداشت ســی امین ســالگرد برقراری روابط 
دیپلماتیک پکن با کشــورهای ترکمنســتان، قزاقســتان، ازبکستان، 

تاجیکستان و قرقیزستان این اظهارات را مطرح کرد.
وی با بیان اینکه کلید همکاری موفق این کشــور با پنج کشــور آسیای 
مرکزی احترام متقابل، همسایگی خوب و دوســتی، همبستگی و نفع 
دوجانبه اســت، گفت: این چهار اصل تجربه ارزشمند و ثروت مشترک 
برای کشورها هستند و به عنوان تضمین سیاســی برای روابط پایدار و 
ماندگار بین چین و پنج کشور آســیای مرکزی و همچنین منبع قدرت 

برای مبادلات دوستانه در آینده هستند.
چین در سال های گذشــته ســرمایه گذاری فراوانی در این کشورها به 
منظور دسترسی به منابع انرژی و مشارکت در ابتکار کمربند و راه انجام 

داده است.

وزیر کشــور تأکید کرد: توانمندســازی بانوان در حوزه 
سیاست گذاری و پشتیبانی مالی در وزارت کشور دنبال 

می شود.
 احمد وحیدی در نشست علنی مجلس شورای اسلامی 
در جریان رســیدگی به گزارش کمیسیون اجتماعی در 
خصوص توانمندســازی زنان سرپرســت خانوار گفت: 
بســیاری از آســیب های اجتماعی حول محــور زنان 

می چرخد و اگر به آن نپردازیم مسائل زیادی ایجاد می 
کند از این رو پرداختن به مســائل زنان و توانمندسازی 

آنها اهمیت فراوان دارد.
وزیر کشــور با اشاره به ســخنان مقام معظم رهبری در 
زمینه سیاست های کلی خانواده در سال ۹۵ بیان کرد: 
ایشان تأکید داشــتند که از خانواده  ها با سرپرست زنان 
حمایت حقوقی، اقتصادی و فرهنگی شود و آنها را برای 

ازدواج تشویق و شرایط را تسهیل کنیم.
وی ادامه داد: در حوزه وزارت کشــور، کارهایی در این 
زمینه انجام شــده اســت. از حیث سیاســت گذاری با 
استفاده از پتانســیل های موجود در کشــور در جهت 
اجرایی شدن بند )پ( ماده )۸۰( قانون توسعه اقداماتی 
در راستای هم افزایی بین دســتگاه ها و پشتبانی مالی 

صورت گرفت.

وحیــدی اظهــار داشــت: حمایــت از طرح هــای 
محرومیت زدایی و کیفیت بخشی به سکونتگاه های زنان 
خانوار در مناطق غیررســمی از جملــه اقدامات وزارت 
کشور بود، همچنین در شــورای اجتماعی موضوع زنان 
سرپرســت خانواده مورد بررســی قرار گرفت هر چند 
که اصل مســئله مرتبط به ســتاد ملی زنان و خانواده و 
مســئولیت آن برعهده معاونت زنان ریاست جمهوری 
است که در شورای فرهنگی شورایعالی انقلاب فرهنگی 
نیز بــه آن پرداخته می شــود امــا از آنجایــی که زنان 
سرپرست خانوار با اجتماع در ارتباط هستند در شورای 

اجتماعی نیز به این مباحث پرداخته ایم.
عضو کابینه دولت سیزدهم بیان کرد: در رابطه با تدوین 
تقســیم کار در حمایت از توانمندســازی و واســپاری 
مســئولیت ها در خصوص زنان اقداماتی صورت گرفته 
است که سازمان بهزیستی، معاونت زنان، کمیته امداد 
امام خمینی )ره(، شهرداری ها و آموزش فنی و جمعیت 

هلال احمر را نیز در برمی گیرد.
وزیر کشــور با تأکید بر اینکه در جلســات کارشناسی 
لایحه کرامت زنان در برابر خشــونت مشــارکت فعالی 
صورت گرفته اســت، گفت: کار دیگر فعال ســازی امور 
بانوان در سراسر کشور است، همچنین ایجاد هماهنگی 

و فعال سازی امور فرهنگی نیز صورت گرفته است.
وی در خصــوص حوزه پشــتیبانی و حمایــت مالی از 
طرح های توانمندســازی و حمایت از زنان سرپرســت 
خانوار گفت: حمایت از زنان دارای همســران زندانی و 
توانمندسازی زنان سرپرســت خانوار در ۱۰ استان در 
دســتور کار قرار دارد. ما زنان سرپرست خانواده را در ۴ 
دسته؛ همسران فوت شده، زنان مطلقه، مجرد قطعی و 

بدسرپرست تقسیم بندی می کنیم.
وزیر کشــور گفــت: رفع مشــکلات مــادی و معنوی 
خانواده های زندانیان مورد توجه قرار داشــته اســت؛ 
ســالانه حدود ۲۰ هزار نفر با کمک سازمان زندان های 
کل کشــور مورد حمایت قــرار می گیــرد. همچنین 
دوره آموزش پیشــگیری از طلاق برای ۱۵ هزار همسر 
زندانی، دوره پیشــگیری از اعتیاد بــرای حدود ۵ هزار 
همسر زندانی، دوره پیشــگیری از مفاسد اخلاقی برای 
حدود ۶ هزار همســر زندانــی و ۳۵۰۰ فرزنــد زندانی 

برگزار شده است.
وی ادامه داد: با توجه به ارزیابــی های صورت گرفته در 
حوزه اثربخشی حدود ۸۹ درصد خانواده زندانیان قبل 
از برگــزاری دوره های اعتیاد، مفاســد اخلاقی و طلاق 
آگاهی کمی داشــتند، اما بعد از انجــام آموزش ها، ۹۶ 
درصد اعلام کردند سطح اطلاعاتشــان افزایش یافته و 
۸۵ درصد این جامعه اعلام کردند که محتوای دوره های 

در حل مشکلات زندگی شان موثر بوده است.

حمایت از طرح های محرومیت زدایی و 

کیفیت بخشی به سکونتگاه های زنان خانوار

وزیر کشور 
تأکید کرد: 
توانمندسازی 
بانوان در حوزه 
سیاست گذاری 
و پشتیبانی مالی 
در وزارت کشور 
دنبال می شود.

دیمیتری پسکوف 
سخنگوی رئیس 
جمهوری روسیه 
اعلام کرد که تنش 
آفرینی های آمریکا 
برای روسیه بسیار 
نگران کننده است.
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آمریکا نگران کننده است

دیمیتری پســکوف ســخنگوی رئیس جمهوری 
روسیه اعلام کرد که تنش آفرینی های آمریکا برای 

روسیه بسیار نگران کننده است.
 پسکوف روز سه شــنبه در جمع رسانه ها در مسکو 
خاطرنشــان کرد که پس از دریافت پاسخ آمریکا به 
پیشنهادهای روسیه در مورد ضمانت های امنیتی، 
در روند مذاکرات روســیه و آمریکا، وضعیت روشن 

خواهد شد. 
سخنگوی رئیس جمهوری روســیه در پاسخ به این 
سوال که آیا تصمیم آمریکا برای آماده باش کامل و 
انتقال ۸۵۰۰ نظامی به اروپا، بر روند مذاکرات مسکو 
و واشــنگتن تاثیر می گذارد، اظهار کــرد:  بر روند 
مذاکرات تاثیر نمی گذارد. مذاکرات امنیتی روسیه 

و آمریکا در مرحله کنونی به پایان رسیده است.
وی افزود: قبل از این که دو طرف در مورد چگونگی 
و زمان ادامه مذاکرات به تفاهم برســند باید پاسخ 
به پیشــنهادات خود را از طــرف آمریکایی بگیریم. 

امیدواریم که در  هفته جاری این امر اتفاق بیفتد.
۱۷ دســامبر ۲۰۲۱ )۲۶ آذر(، وزارت امور خارجه 
روســیه، پیش نویــس توافقنامه ای بین مســکو 
و واشــنگتن در زمینــه ضمانــت هــای امنیتی و 
تمهیداتی برای تضمین امنیت روسیه و کشورهای 

عضو ناتو را منتشر کرد.
رایزنی ها بین روســیه و آمریکا در مورد این مساله 
۱۰ ژانویــه )۲۰ دی( در ژنو انجام شــد. همچنین 
جلسه شورای ناتو – روســیه ۱۲ ژانویه )۲۲ دی( در 
بروکسل برگزار شد و نشست شورای دائمی سازمان 
امنیت و همکاری اروپا که در جریــان آن این طرح 
های پیشــنهادی مورد گفت و گو قــرار گرفت، ۱۳ 

ژانویه )۲۳ دی( در وین تشکیل شد.
روسیه اواخر ماه دسامبر سال ۲۰۲۱ نامه هایی را که 
حاوی پیشنهادات این کشور برای ارائه ضمانت های 
حقوقی- امنیتی درمورد اقدامات ناتو و گســترش 
این پیمان و استقرار زیر ســاخت ها و تسلیحات آن 
در مناطق مجاور مرزهای روسیه بود به آمریکا و ناتو 

ارائه کرد.  
 در زمان حاضر امریکا و برخی کشــورهای اروپایی 
همپیمان این کشور روسیه را به تدارک برای تهاجم 

نظامی به اوکراین متهم می کنند. 
ســرگئی ریابکوف معاون وزیر امور خارجه روسیه 
به تازگی با تاکید بر این که مســکو به اوکراین حمله 
نظامی نمی کند ، اعلام کرد که وضعیت امنیت اروپا 
به دلیل اقدامات و سیاســت های آمریکا و سازمان 

پیمان آتلانتیک شمالی “ ناتو “ بحرانی شده است.
روابط روســیه و آمریکا و ناتو در هفتــه های اخیر 
پرتنش شده و مسکو هشدار داده است که در صورت 
استقرار تســلیحات ناتو در نزدیکی مرزهای خود و 
عضویت اوکراین و گرجســتان در این پیمان به این 

اقدامات پاسخ نظامی خواهد داد. 


